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OSREDNJA
k n j iž n ic a

CELJE T r e t j a  s t r a n

S t r a h  p r e d  g e n i
V Sloveniji smo meseca maja dobili Zakon o soo

bstoju gensko spremenjenih rastlin zostalimi kmet
ijskimi rastlinami. S sprejetjem zakona so vpeljane 
omejitve gojenja gensko spremenjenih rastlin pri 
nas, pred tem pa bi lahko tako rekoč kdorkoli in 
kjerkoli posejal (v Evropski uniji dovoljene) gensko 
spremenjene rastline (trenutno je to le koruza tipa 
MON810, ki proizvaja strup proti koruzni vešči, zara
di česar polj ni potrebno škropiti s pesticidi).

inštitut za trajnostni razvoj je kot nevladna or
ganizacija podprl sprejem omenjenega zakona, 
vendar je ob tem opozoril na pomen podzakon
skih aktov, ki bodo med drugim določili širino 
varovalnega pasu za posamezno rastlino (zaenk
rat le za koruzo). Predlog, ki omenja 60-metrski 
varovalni p a s je  po mnenju omenjenega inštitu
ta neustrezen, saj ne upošteva specifičnih razmer 
v Sloveniji, kot so geografsko-podnebni dejavni
ki, drobna posestna struktura, gosta poseljenost 
s čebelami, velik delež Nature 2000 itd.

Po mnenju Inštituta za trajnostni razvoj mora 
Slovenija, ne glede na sprejem omenjenega za
kona, čim prej sprejeti varnostni pridržek za go
jenje koruze MON810, vendar, kot običajno, tudi 
v tem primeru stroka ni enotna. Tako na primer 
dr. Marko Dolinar s Fakultete za kemijo in kemi
jsko tehnologijo Univerze v Ljubljani meni, da za 
Slovenijo koruza MON810 ni nevarna, in sicer iz 
več razlogov.

Prvi je ta, da bi bilo glede na razširjenost koruzne 
vešče tako koruzo smiselno pridelovati samo na 
Primorskem in v Spodnjem Posavju, tam pa je ko
ruznih polj malo. Drugi razlog je vtem, daje nevar
nost širitve gensko spremenjene koruze na polja, kjer 
gojijo koruzo po ekoloških načelih, zanemarljiva. Kot 
navaja Dolinar, na ekoloških kmetijah menda sploh 
ne sadijo koruze, zato se »gensko sporna« koruza 
ne more pomešati z neoporečno. Tretji razlog je 
ekonomski - proizvajalec semena MON810 baje 
zaradi majhnosti tržišča sploh ni zainteresiran, da 
bi to seme začel prodajati v Sloveniji.

»Če bi imel na izbiro polento iz gensko spremen
jene koruze, ki je dovoljena za sajenje v Evropi, in 
polento iz »gensko nespremenjene« (ta izrazje za
vajajoč, ker divje koruze, ki bi bila edina morda res
nično gensko nespremenjena, nihče več ne sadi), 
ki so jo  redno obdelovali s pesticidi, bi se seveda 
odločil za gensko spremenjeno. Vendar te izbire 
sploh nimam, saj v slovenskih trgovinah izdelkov iz 
gensko spremenjene koruze ni mogoče kupiti. In ker 
jih ni,jih verjetno tudi nihče ne bo hotel proizvajati. To 
pa je še zadnji pomemben razlog, zakaj se gensko 
spremenjene koruze vSIoveniji ni treba nikomur bati,« 
zaključuje svoje mnenje dr. Dolinar.
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ZAKON 0  SO O BSTO JU  GENSKO  SP R E M EN JEN IH  RASTLIN

S e  d o v o l j  z a v e d a m o  p o s l e d i c  s a j e n j a  g e n s k o  

s p r e m e n j e n i h  r a s t l i n ?

Državn i zbor je m aja po nujnem  postopku sprejel Zakon 

o soob sto ju  ge n sko  sprem enjen ih  rastlin z osta lim i km et

ijsk im i rastlinam i. B e se d ilo  je bilo v  U radnem  listu  R S  

objavljeno 1. junija, zakon  pa je stopil v  ve ljavo v  torek. 

K ak šn e  bodo po sled ice  v  praksi, ni m ogoče  napovedati, 

vrstijo pa se  številni protesti in p o sku si preprečiti uvajanje 

zakona  v  praksi.

Med nekaterim i strokovnjaki in 
predstavniki civilne iniciative se po
javljajo številni pomisleki. Ali spre
jetje zakona pomeni, da se bodo v 
Sloveniji poslej lahko sadile gensko 
spremenjene rastline? Zagovorniki 
zakona trdijo, da ne, saj naj bi ta 
samo urejal način soobstoja z nar
avnimi kulturnimi rastlinami. Sloven
ija je  tako majhna, menijo nasprot
niki, da lahko veter prenese cvetni 
prah takih rastlin praktično iz enega 
konca Slovenije na drugega. Torej 
soobstoj ni mogoč, saj bodo na
ravne rastline izrinjene od bolj agre
sivnih gensko spremenjenih.

NEKATERI POSLANCI SO BILI 
PROTI

Tudi nekateri poslanci si želijo za
časne prepovedi uporabe zakona.
Od ministra za okolje Karla Erjavca 
pričakujejo sprejetje potrebnih ukre
pov za ustanovitev posebne sku
pine neodvisnih strokovnjakov, ki bi 
v raziskavi zbrali ustrezne podlage 
za uveljavitev varnostnega pridržka 
za Slovenijo.

Po njihovem mnenju za nujni post
opek ni bilo nobene potrebe, saj je 
sezona setve letos že mimo. Če bi 
poslanci zakon sprejemali po red
nem postopku, bi ga lahko podrob
neje in bolj tehtno obravnavali. Tako 
pa je  med drugim  ostalo odprto 
poleg osta lega  tud i vprašan je , 
čemu je zakon sploh namenjen, so 
zapisali v pobudi državnemu svetu.
Državni svet je  27. maja odločal o 
predlogu za sprejem odložilnega 
veta na zakon, vendar ga ni izglas
oval.

SPREJETJE ZAKONA 
SPREMLJALI PROTESTI

Med tem ko so v državnem zboru 
odločali o zakonu, so se pred parla
mentom zbrali številni protestniki.

Varnostni pridržek za omenjeno 
poljščino so na podlagi ugotovitev 
francoskih znanstvenikov lani spre
jeli v Franciji. Letos se je varnostni 
pridržek od loč ila  uve ljaviti tud i 
Nemčija. Nemška m in is trica  za 
kmetijstvo ni navedla, kakšna so 
nova znanstvena spoznanja, na

Vodila jih je Meta Vrhunc, ki si že 
dolga leta prizadeva za ekološko 
pridelavo rastlin, namenjenih za pre
hrano. Na podlagi nekaterih slabih 
izkušenj iz tujine, zlasti iz ZDA in 
Kanade, nasprotniki zakona menijo, 
da posevki gensko spremenjenih 
organizmov kot kužna bolezen kon
taminirajo gensko čiste in ti izginja
jo. V nekaj letih pridelovanje gensko 
čistih rastlin ni več mogoče.

Kulturne rastline, ki so človeku ti
sočletja omogočale preživetje in bi 
jih morali čuvati kot največji zaklad, 
bodo sčasoma izrinjene in bodo 
povsem izginile. Tako bodo za naše 
zanamce za vedno izgubljene. Ker 
je zakon sprejet, manjkajo še sicer 
podzakonski akti -  ti naj bi bili spre
jeti do začetka prihodnjega leta -  in 
je državni svet odklonil veto, ostaja 
še možnostzakonodajnega referen
duma, menijo nasprotniki zakona.

PRIDRŽEK LE ZA KORUZO
V skladu z evropsko zakonodajo 

Slovenija ne more sprejeti moratori
ja na gojenje vseh gensko spremen
jenih rastlin. Lahko se odločamo le 
za posamezne primere. Kar pome
ni, da bi zdaj prišel v poštev le var
nostni pridržek proti gojenju koruze 
MON810, ki ima edina dovoljenje za 
pridelavo v Evropski uniji.

katera op ira  svo jo  odločitev. 
Sklicevala seje na pet drugih držav 
EU, ki so ta pridržek uveljavile pred 
tem. Evropski komisiji do zdaj ni us
pelo s predlogom, da bi te države

p ris ilili k um iku varnostnega 
pridržka. Koncern Monsanto, ki ima 
patent za omenjeno koruzo, je proti 
odločitvi nemške vlade vložil tožbo, 
ki pa je bila zavrnjena.

ODZIV NAŠE DOLINE
Že pred časom je civilno združenje 

Inštitut za trajnostni razvoj pozvalo 
vse slovenske občine, naj svoja 
ozemlja razglasijo za območja brez 
gensko spremenjenih organizmov. 
Pozivu se je pridružila tudi večina 
zgornjesavinjskih in šaleških občin.

Za našo dolino, kjer je  precej 
ozemlja pod varstvom Natura 2000 
in kjer je kar nekaj regijskih parkov 
ter zavarovanih območij, je še pose
bej pomembno, da bi ohranila svo
jo  biotsko raznovrstnost in v skladu 
s smernicami trajnostnega razvoja 
razvijala okolju ter človeku prijazne 
oblike pridelave hrane in trženje le
te preko tako imenovanega mehke
ga turizma. Zato nam ne bi smelo 
biti vseeno, kaj vnašamo v sedaj še 
dokaj ohranjeno naravno okolje.

Marija Lebar

(foto: Marija Lebar)

Marija Prušnik, Turistična kmetija 
Loger (Savina):

»Menim, daje sprejem zakona o gen
sko spremenjenih rastlinah odločitev, 
ki ima lahko daljnosežne posledice. 
Nihče še ni dal odgovora, kakšne bodo 
posledice gojenja teh »umetnih« rast
lin v naravi, niti tega, kako se bo to na 
zdravju človeka odražalo čez petnajst 
ali dvajset let.

Naši predniki so zemljo obdelovali z 
veliko ljubeznijo  in skrbno izbira li 
pravilne posevke. Upoštevali so kolo
bar, njive so gnojili s hlevskim gnojem, 

pa so s pridelanim preživljali številne družine. Naša dolžnost je, da spoštu
jemo to, kar smo sprejeli od njih, in da takšno predamo tudi svojim otrokom.

Pri nas smo se že pred časom odločili za ekološko pridelavo hrane ne glede 
na to, ali je namenjena gostom na naši turistični kmetiji ali nam samim. Do 
te odločitve nasje pripeljala slaba izkušnja. Ko sva leta 1981 z možem prevze
la kmetijo, smo posevke poškropili proti plevelu. Že naslednje leto smo se 
odločili, da tega ne bomo več počeli, zato sem njive plela ročno. Dobila pa 
sem na rokah kožno bolezen, ki seje več let nisem mogla znebiti. Po mojem 
je  bil vzrok škropivo, ki smo ga uporabili prejšnje leto.

Seveda človek ne more živeti v preteklosti in razvoj mora iti dalje. Treba pa 
seje vprašati, za kakšno ceno in če je  to vredno in ali je nasilje nad naravo 

res razvoj in prava pot.«

0



ELKROJ M O Z IRJE, INVALID SKO  PODJETJE, D.O.O.

K  s t e č a j u  m o r a  d a t i  s o g l a s j e  v l a d a

V  torek, 9. junija, so  delavke Elkrojevega invalidskega pod

jetja pripravile protest, s  katerim so  želele opozoriti na težko 

m ateria lno-soc ia lno stanje, v  katerem  se  nahajajo. Štiri 

m esece  prihajajo na delo, a za to ne dobijo ne plače ne 

povrnjenih potnih stroškov. M n o ge  med njimi so  na robu 

preživetja. S t iska  je velika. Do  sedaj s o  jim bile v  pom oč le 

nevladni organizaciji Rdeči križ in Karitas, medtem ko so  

ob prošnjah občinam  te ostale gluhe.

poslovanje. Tako bodo lahko prido
bili nadomestilo, ki jim  po zakonu 
pripada. Sedaj delavke enostavno 
delajo zastonj,« opozarja JožeTurkl, 
predsednik Sindikata tekstilne in 
usnjarsko-predelovalne industrije 
Slovenije.

Da bi spremenili situacijo, so v 
sindikatu želeli vzpostaviti tudi dia

V očeh sejim  zrcali zaskrbljenost, 
nemo zrejo predse, beseda v grlu 
zastaja, ko spregovorijo. Vera Lom- 
šek je v podjetju že 35 let: »K sreči 
imam partnerja , ki mi finančno 
pomaga v teh dneh. Če bi bila sama, 
bi bila lačna.« Zvonka Pečnik je v 
Elkrojevem podjetju pustila zdravje. 
»Štiri ure sem upokojena in znesek 
pokojnine refundira ZPIZ, a ta se ste
ka na Elkrojev račun. Sama od tega 
nisem dobila niti evra.«

ČAKAJOČ NA VLADO
Med delavkami je  slišati, da so 

morale nekatere pustiti službo, ker 
jim  je zmanjkalo denarja za vožnjo 
na delo. Ne redko se sliši pridušena 
kletvica na račun lastnika-podjetja 
Rednak. Prepričane so, da bi jih bilo 
treba tako kaznovati, da bi tudi oni 
občutili njihovo stisko. Najboljša re
šitev, po mnenju številnih delavk, bi 
bila zaseg avtomobilov in hiše ter 
prodaja, sredstva pa nameniti v 
sklad za poplačilo terjatev delavcev.

V invalidskem podjetju je zapos
lenih 37 delavcev, od tega jih na 
delo dnevno prihaja od 15 do 20 in 
za svoje delo niso prejeli plačila, niti 
nimajo povrnjenih stroškov prihoda 
na delo. Zaradi tega so delavci sami 
vložili predlog za stečaj podjetja, a 
ker je invalidsko podjetje, podjetje 
posebnega pomena, mora k temu 
dodati soglasje tudi vlada, ki naj bi 
predlog obravnavala na eni od pri
hodnjih sej. A vladni milni meljejo 
počasi, časteče, materialno-social
no stanje delavcev pa je iz dneva v 
dan slabše.

ČIM PREJ V STEČAJ
»Želimo, da nam država in pristoj

ni direktorat ministrstva za delo čim 
prej da soglasje za uvedbo stečaja, 
da se agonija delavcev v podjetju 
Elkroj Invalidsko podjetje zaključi in 
se lahko prijavijo na zavod za za

Jože T iirk l (v ospredju) sumi, da so nezainteresiranost in nesoglasja 

med stečajnikom te r direktorjem  invalidskega podjetja vplivala na 

to, da se zdravi del proizvodnje ni ohranil (foto: Marija Šukalo)

log s Stevom Radovanovičem , 
stečajn im  upraviteljem  podjetja 
Elkroj d.d. v stečaju, kije krovni last
nik invalidskega podjetja. Žal do di
aloga ni prišlo. Nepravilnosti in ne
zakonitosti je sindikat prijavit na 
delovno inšpekcijo , ki je  šele v 
tretjem poskusu uspela priti v pod
jetje. Tedaj je biio ugotovljeno, da so 
delavke ostajale doma brez kak
šnega koli pogodbe. Zato je inšpekc
ija odredila  de lodaja lcu, da se 
odredbe vročijo posameznikom, 
vendar do realizacije ni prišlo.

Zvonka Pečnik: »Štiri ure sem 

upokojena in znesek pokojnine 

refundira ZPIZ, a ta se steka na 

Elkrojev račun.«
(foto: Marija Sukalo)

ZDRAVEGA DELA ELKROJA 
OČITNO NI

Po uvedbi stečaja Elkroj d.d. so v 
sindikatu apelirali na vodstvo, da se 
zdravi del proizvodnje in blagovna 
znamka ohranita ter nadaljujeta v in
validskem podjetju. Do pogovora 
med direktorjem Elkroj I.P. Franjem 
Remicem in stečajnim upraviteljem 
Stevom Radovanovičem ni prišlo. 
Tiirkl celo sumi, da so »igre iz ozad
ja« in nezainteresiranost ter ne

soglasja med stečajnikom in direk
torjem invalidskega podjetja vpliva
la na to, da se zdravi del proizvodn
je ni ohranil.

»Mi sedaj pričakujemo, da bomo 
soglasje dobili čim prej, da se lahko 
uvede stečaj in določi stečajni up
ravitelj,« pravi Turki ter poudarja, da 
bodo delavke v stečajno maso pri
javile  terjatve. Te bodo zajemale 
neizp lačane plače in zneske 
odpravnine, ki jim  pripadajo po za
konu o delovnem razmerju, del re
gresa ali pa cel regres za letošnje 
leto, če bodo v delovnem razmerju 
še do konca junija, in neizplačan 
dopust za tekoče leto.

Vera Lomšek: »K sreči imam 

partnerja, ki mi finančno 

pomaga v teh dneh.«
(foto: Marija Šukalo )

Toda, ali bodo denar lahko izter
jale, je veliko vprašanje. Elkrojevo 
invalidsko podjetje namreč nima 
nepremičnin in ne svojega premo
ženja. Zelo težko bo oblikovati ste
čajno maso za poplačilo terjatev, ki 
bodo bistveno presegle znesek 250 
tisoč evrov, kot so v grobem ocenili 
v sindikatu.

Tako bo zaposlenim invalidkam, ki 
so v podjetju v povprečju več kot tri 
desetletja, ostalo le še životarjenje 
od socialne pomoči centra za so
cialno delo, kar je  sedaj, ko je  tudi 
Slovenija uradno v recesiji, nočna 
mora za marsikatero zgornjesavin- 
jsko družino.

Marija Šukalo



f i z  O BČIN

RADEG UNDA, LJUBIJA

S a n a c i j a  T r n a v e  i n  L j u b i j e

V teh dnevih izvajajo delavci podjetja Nivo, 

gradnje in ekologija d.d. dela na urejevanju vo

dotokov Trnave in Ljubije. Gre za odpravo pos

ledic neurja iz leta 2007, pri Ljubiji pa tudi še 

od leta 1990.

Podjetje Nivo, kije državni koncesionar za ure
jan je  vodotokov, s e je  pred trem i tedni lotilo 
obsežnega projekta urejevanja stanja na dveh 
potokih, ki sta vitalnega pomena za občane 
mozirske občine. Predvsem hudournikTrnava, ki 
Mozirje deli na dva dela ob neurjih ogroža življen
ja  in premoženje mnogih občanov ob svojih 
bregovih. Podobno je s potokom Ljubija, kije na
jveč nevšečnosti povzročil v poplavah leta 1990.

Oba potoka sta v neurjih povzročila že ogrom
no materialne škode, zato je  bil, po besedah 
odgovornega na Občini Mozirje, Jaka Vačovnika, 
zadnji čas, da se pristopi k njuni sanaciji. K odo
britvi potrebnih sredstev je deloma pripomogel 
tudi marčevski obisk ministra za okolje in prostor 
Karla Erjavca. Slednji seje takrat v Mozirju mudil 
ravno zavoljo problematike urejanja vodotokov in 
posledic, ki sojih povzročila pretekla neurja.

Delavci izvajalskega podjetja v zgornjem toku 
Trnave v Radegundi trenutno gradijo prodni

Na potoku Ljubija se odpravljajo posledice poplav iz leta 1990 (foto: Benjam in Kanjir)

zadrževalnik in urejujejo brežine. Nato se bodo 
stroji prestavili v center Mozirja, saj se bo čistilo 
korito Trnave, potekala bo stabilizacija in višanje 
zidov korita, ob izlivu pa se bo uredila drča. Podo

bna dela se izvajajo tudi na vodotoku Ljubije. Ure
jujejo del brežin, očistili bodo korito in obnovili tri 
jezove.

Benjamin Kanjir

O B Č IN SK I SVET NAZARJE

N a d z o r n i  o d b o r  p o h v a l i l  p r i p r a v o  

z a k l j u č n e g a  r a č u n a
Na junijski seji nazorskega občinskega sveta so 

svetniki obravnavali in sprejeli drugo spremem
bo (rebalans) odloka o letošnjem proračunu. 
Sprejeli so odlok o zaključnem računu za leto 
2008 in tri odloke v zvezi z odlaganjem, zbiran
jem in odvozom odpadkov v občini Nazarje.

Po skrajšanem postopku so svetniki sprejeli 
odlok o zaključnem računu proračuna za leto
2008. Notranjo revizijo poslovanja za lansko leto 
je opravilo podjetje Loris d.o.o. Zaključni račun je 
pregledal tudi nadzorni odbor. Predsednica Maj
da Podkrižnik je povedala, da je  nadzorni odbor
20. maja pregledal zaključni račun in ugotovil, da 
je ta dobro pripravljen. Ker niso ugotovili nepravil
nosti, so predlagali občinskemu svetu, da ga spre
jm e. Sicer pa svetniki, kot je poudaril Matej 
Pečovnik, skozi vse leto sodelujejo pri oblikovan
ju in spremembah proračuna ter so sproti seznan
jeni s spremembami.

Glavni vzrok za drugi rebalans letošnjega pro
računa je najem kredita za izvajanje investicij. Gre 
za projekte, za katere je občina Nazarje pridobila 
sredstva iz evropskih skladov. Ta se plačujejo za 
nazaj, ko so dela zaključena, in gre torej za pre
mostitev ter za zagotavljanje likvidnosti.

Del kredita bo porabljen za odpravljanje posl

edic neurja in poplav leta 2007. Sredstva so bila 
vta namen od pristojnega ministrslva načeloma 
že odobrena, ni pa še podpisana pogodba, ki bo 
denar res tudi zagotovila.

Sprejeti so bili še odlok o gospodarskih javnih 
službah, odlok o načinu izvajanja gospodarske 
javne službe zbiranja in odvoza komunalnih od
padkov ter odlok o podelitvi koncesije za izvajan
je gospodarske javne službe zbiranja in prevoza

odpadkov na območju občine Nazarje.
Ob tem so svetniki m enili, da je  potrebno 

občane še bolje seznaniti z načinom odlaganja 
ločenih frakcij oziroma sekundarnih surovin. 
Menili so še, da bo potrebno tudi koreniteje ukre
pati v zvezi s psi, kijih lastniki pustijo prosto tekati 
po kmetijskih in javnih površinah ter celo po 
otroških igriščih.

Marija Lebar

ZAPO RA CESTE V O BČ IN I REČICA OB SAV INJI

Vendarle zmagala razumna odločitev
Potem ko so se zaradi zapore ceste v petek, 5. 

junija, na izrednem zboru krajanov uporabniki 
dogovorili za nadaljnje postopke za uveljavitev 
svojih pravic,je bila ovira vtorek, 9. junija, umakn
jena. Krajani zdaj omenjeno pot spet nemoteno 
uporabljajo. Oviro je umaknil sam lastnik zem

ljišča po tistem, koje z njim govoril odvetnik upo
rabnikov poti.

Lastnik zemljišča je  trenutno odsoten. Prizadeti 
krajani so po odstranitvi ovire pričeli postopke, da 
svojo pravico do uporabe omenjene ceste tudi

pravno formalno uredijo in legalizirajo.
V prejšnji številki Savinjski novic smo poročali o 

izrednem zboru krajanov Rečice ob Savinji. Vzrok 
je bila nenadna zapora ceste, ki preko dvorišča 
podjetja Mizarstvo Marovt vodi na kmetijske ob
delovalne površine na južni strani Rečice in se 
naveže na cesto v Spodnji Rečici. Pot krajani 
nemoteno uporabljajo že od nekdaj, čeprav seje 
izkazalo, da v resnici vodi preko zemljišča, ki je 
last Vilija Marovta.

Marija Lebar
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SVEČAN A  PODELITEV PRIZNANJA EDEN SO LČAVSKEM U

S o l č a v s k o  -  E v r o p s k a  d e s t i n a c i j a  o d l i č n o s t i  2 0 0 9
Dogodek, kakršnemu so redko kdaj priča tudi 

vrhunski strokovnjaki -  to so potrdili sami -  se je 

zgodil v petek, 12. junija, na domačiji Klemenšek 

pod Olševo. Svečano podelitev naziva Evropske 

destinacije odličnosti v  Sloveniji je spremljal pro

gram, ki je  domačinom lahko v ponos.

PROGRAM NA SENIKU
Že prizorišče samo je bilo nekaj posebnega, saj 

sta podelitev in spremljajoči kulturni program 
potekala na več kot stoletje starem Klemenško- 
vem seniku. Stara lesena orodja so prireditelji 
spretno uporabili za dopolnitev scene, seveda ni 
manjkala niti solčavska polst (file). Če je bil mor
da pred prireditvijo kdo skeptičen zaradi špranj v 
lesenem podu ali česa podobnega, so bili po 
koncu vsi enako navdušeni.

V lepo tekoči, a samosvoji solčavski govorici sta 
številne goste skozi zgodovino Solčavskega 
popeljala Nejc Slapnik in Barbara Trobentar. 
Pridružila sta se še šolarja z živo ovčko Zefko. Vse 
skupaj so spremljale domače pesmi, ki jih je cif
ram izvabljal Karli Gradišnik.

Na prireditvi so najprej razglasili zmagovalce 
fotografskega natečaja, ki ga je razpisala Obči
na Solčava v petih kategorijah. Nato pa so se z 
videoprojekcijami predstavili vsi trije letošnji final
isti za izbor destinacije odličnosti, to so Tolmins
ka korita, Kozjanski park s svojim jabolkom in 
seveda Solčavsko -  harmonija treh dolin, ki gaje 
komentiral vodja projekta Marko Slapnik. Tema za 
podelitev naziva za leto 2009 je bila Turizem in 
varovana območja.

SVEČANA PODELITEV NAZIVA
Sledila je svečana podelitev, ko je  namestnik 

predstavnice Predstavništva Evropske komisije v 
Sloveniji Andrej Beloglavec najprej spregovoril o 
pomenu naziva in o začetkih projekta. Dodal je, 
da s ponosom pričakuje predstavitev Solčavanov 
vjeseni v Bruslju.

Zbranim je spregovoril še mag. Dimitrij Piciga 
direktor Slovenske turistične organizacije (STO), ki 
je po pooblastilu ministrstva za gospodarstvo izv
edla izbor Evropske destinacije odličnosti v Sloven

iji, Solčavanom je obljubil pomoč strokovnjakov 
STO in njenih zunanjih sodelavcev pri pripravi strate
ških dokumentov ter na trženjskem področju.

Župan Alojz Lipnik, ki je priznanje sprejel, je v 
nagovoru med drugim dejal: »Dosežek, zaradi 
katerega smo danes tukaj, ni prišel sam od sebe. 
Je rezulta t načrtnega in vztrajnega dela 
posameznikov in organizacij v preteklosti in 
zasluži pohvalo. Ledino je pri tem oralo podjetje 
Logarska dolina d.o.o. Začrtana je  smertrajnost- 
nega razvoja, kjerje turizem izjemno pomembna 
sestavina, ki mora biti v sozvočju z ostalimi tradi
cionalnimi dejavnostmi.«

ZAKLJUČEK POVSEM NAVDUŠIL 
Po končanem uradnem programu so bili gos

tje povabljeni v sosednji prostor na seniku, kjer so

D irektor Slovenske tu ris tične  organizacije 

mag. D im itrij Piciga (desno) je solčavskemu 

županu Alojzu Lipniku izročil priznanje 

Evropske destinacije odličnosti
(foto: Marija Lebar)

se jim  ponujali pladnji zgornjesavinjskih in tudi 
čisto solčavskih kulinaričnih dobrot, kot sta mas- 
ovnik in sirnek. Z veliko ljubeznijo in izvirnimi ide
jam i so jih pripravile domače gospodinje po star
ih receptih in jih ponudile na svojstven način -  na 
senenih vozovih. Tudi ponudba pijače je  bila 
posebna -  na začetku prireditve so gostom izrekli 
dobrodošlico s kozarci naravne mineralne vode 
izpod Olševe -  železove kislice.

Med živahnimi pogovori ni bilo mogoče presli
šati pohval, ki s o jih  gostiteljem  izrekli tako 
pomembni gostje, kot sta dr. Janez Bogataj in 
novinar Drago Bulc. Slišati je bilo tudi komentar
je, da je tehtnico pri odločanju za letošnjo nagra
do EDEN na solčavsko stran nagnilo to, da so 
projekt izdelali domačini sami z malo tuje pomoči. 
Njihova domiselnost, medsebojna povezanost in 
navdušenje sta povsem prepričala komisijo.

Marija Lebar

GTC GOLTE

O t v o r i t e v  

p o l e t n e  s e z o n e
24. junija bo svečana otvoritev letošnje poletne 

sezone na Goiteh. Dogodek bo obarvan dobrodel
no, saj bodo zbirali donacije za materinski dom v 
Mozirju. Vabljenim gostom bodo predstavili raz
vojne načrte GTC Golte v sezoni 2009-2010.

Dogajanje ob otvoritvi sezone se bo pričelo na 
p razn ičn i dan 25. jun ija . Številne športno  
družabne prireditve se bodo vrstile vse do 5. juli
ja. Naj omenimo tradicionalno Sončno mesto, 
srečanje občanov treh občin na koči Trije ploti, 
orientacijski pohod, predstavitev nordijske hoje...

Od 25. junija dalje do 13. septembra bo nihalka 
vozila vse dni od 8. do 18. ure, vsako polno uro. 
Informacije o dogajanju pa lahko najdete tudi na 
spletnih straneh GTC Golte.

Marija Lebar

PO RO ČILO  RAČU NSKEG A  SO D IŠČ A  REPU BLIKE  SLOVEN IJE

N e g a t i v n o  m n e n j e  O b č i n i  G o r n j i  G r a d
Računsko sod išče Republike S lovenije je  

opravilo revizijo v desetih slovenskih občinah, 
trem med njimi pa je izdalo negativno mnenje. 
Med njim je  tudi Občina Gornji Grad z 1,5 m ilijo
na evrov dolga, ki so nastali v času županovanja 
Tonija Riflja. V času svojega županovanja je 
namreč dajal nezakonita jamstva. Po poročilih 
računskega sodišča je Rifelj podpisal kar devet 
nezakonitih poroštvenih izjav.

Vrhovna državna revizorka Mojca Planinšekje 
ugotovila, daje gornjegrajska občina izdala po

roštvo družbi Engo, podjetju za oskrbo s toplot
no energijo v skupni višini več kot milijon evrov. 
A Engoje pravna oseba in občina ji po besedah 
Planinškove jamstva ne bi smela izdati. Znano 
pa je, da je  bil Rifelj prav v svojem županskem 
mandatu hkrati tudi direktor Enga.

Občina Gornji Grad je podala ovadbo zoper 
nekdanjega župana, a jo  je sodišče ovrglo 
za rad i pom an jkan ja  dokazov. Predsednik 
računskega sodišča Igor Šoltes je  mnenja, da 
je prav zaradi tega nujno spremeniti kazenski

zakon ik in vanj vnesti sankcije  za tovrstna 
ravnanja županov.

Sedanji gornjegrajski župan Stanko Ogradi 
pravi, da bodo morali zaradi dolga sedaj od 100 
do 150 tisoč evrov letno, ki bi jih lahko občina 
porabila za razvoj in nove investicije, nameniti 
za poplačilo starih obveznosti izzokiadniškega 
podračuna. Tako ta ne bo namenjen razvojnim 
projektom, ampak plačevanju obveznosti zara
di napačnih odločitev.

0



G U N  NAZARJE, LESN A  IN D U STR IJA , D .0 .0 .

K l j u b  s e d a n j e m u  g o s p o d a r s k e m u  p o l o ž a j u

s m e l i  n a č r t i
V dveh G linovih pod je tjih  so v 

začetku le tošnjega le ta prešli na 

skrajšan delovni čas in zaprosili 

za državno subvencijo. Koliko je  

pom an jkan je  na roč il posled ica 

gospodarske krize in ko liko gre 

p r ip is a ti sezonskem u znača ju  

n jih o v e  p ro iz v o d n je , je  težko  

re č i,  p ra v i d ire k to r  D o b rin ko  

Danojevič.

Poslovni sistem Glin sestavljajo 
štiri podjetja. Tri so minulo leto zak
ljučila pozitivno, nekaj slabšeje bilo, 
tudi zaradi nižje učinkovitosti, le v 
invalidskem podjetju IPP. Tuje okoli 
70 zaposlenih, ki poleg programa 
vstavljanja stekel opravljajo tudi 
montažo paličnih mešalnikov za 
BSH.

Ker so naročila v lesarstvu zelo 
sezonsko naravnana,je vzimskih in 
prvih pomladanskih mesecih vedno 
malo manj dela, še posebej, ker 
delajo večinoma za znanega kupca 
in konkretna naročila.

Proizvodno prodajni program sis
tema Glin je orientiran na evropske 
trge, kamor direktno prodajo 30 
odstotkov svoje proizvodnje, še 
nadaljnjih 30 odstotkov pa preko 
pogodbenih poslov z drugimi part
nerji. Ponujajo širok izbor visoko do- 
delanih izdelkov, kot so lesena

okna, p las tična  okna, strešna 
okna, vhodna in garažna vrata, 
polkna, podstrešne stopnice. V 
zadnjih letih imajo linijo za izdela
vo termo stekla.

Ponudba temelji na lastnem raz
voju, že tri leta pa proizvajajo tudi 
montažne stanovanjske hiše, kjer 
lahko v lepljenih konstrukcijah po
rabijo les, ki ostaja pri izdelavi dru
gih izdelkov. Končni p rodukt je

»Naša bodočnost so individualni 

in tu ris tičn i ob jekti, v rtc i in 

poslovni objekti.«
(foto: Marija Lebar)

U U B N O  OB SAV IN JI

S o n č n a  e n e r g i j a  z a  j a v n o  

r a z s v e t l j a v o

Na zadnji seji ljubenskega občin
skega sveta so svetniki precej časa 
namenili tudi razpravi o možnih ob
likah varčevanja z električno energ
ijo. Pri tej temi so se ustavili pred
vsem zaradi predloga, da bi na Ljub
nem na lokacijah, kjer je  predvide
na izgradnja novih posameznih 
javnih svetilk, namesto klasičnih, 
napajanih z elektriko iz omrežja, 
postavili solarne svetilke za javno 
razsvetljavo.

Investicija za izgradnjo je  resda 
večja, vendar odpadejo poznejši 
stroški za električno energijo. Slednji

znašajo za celotno občinsko javno 
razsvetljavo kar 30 tisoč evrov na 
leto, kar predstavlja kar lep kos pro
računske pogače. Prav ti številčni 
podatki in dejstvo, da bo potrebno v 
prihodnosti bolj koristiti obnovljive vire 
energije, so svetnike prepričali. Zato 
so si zadali cilj, da je treba stroške z 
različnimi ukrepi zmanjšati za polovi
co, predvsem pa v bodoče investira
ti tudi v izgradnjo solarnih svetilk za 
javno razsvetljavo, za katere ne bo 
potrebno plačevati mesečnih raču
nov za porabljeno energijo.

Franjo Atelšek

V Glinu Nazarje so ponudbo nadgradili z izvajanjem zaključnih del v 

gradbeništvu (foto: Marija Lebar)

tako večinoma iz lastnih surovin, 
na leto pa izdelajo do deset takih 
hiš.

Znotraj sistema vlagajo veliko na
porov, da bi krizo uspešno prebrodili. 
Svoje storitve so nadgradili še z iz
vajanjem zaključnih del v gradben
ištvu tako v lastn ih  m ontažnih 
stavbah kot tudi v drugih objektih, 
pravi Danojevič.

Računajo, da se bodo njihovi

montažni objekti na trgu dobro pri
jeli, saj s posebnim načinom gradn
je  zago tav lja jo  prednost pred 
konkurenco. »Naša bodočnost so 
individualni in turistični objekti, vrtci 
in poslovni objekti. Ponujamo tipsko 
in poljubno zunanjost povsem po 
željah stranke. Tako bi v petih letih 
lahko prešli na 30 objektov letno,« še 
dodaja direktor.

Marija Lebar

30. OD LIPE DO PRANGERJA

Z a b a v a  z a
• •

v s e  g e n e r a c i j e
Letos bo re č iš k o  tu r is t ič n o  

društvo p rip rav ilo  30 . jub ile jno  

prired itev od Lipe do prangerja. 

Od 20. jun ija  do 5. ju lija  se bodo 

lahko zabavale vse generacije.

V soboto, 20. junija, bodo ljubitelji 
rocka uživali v glasbi Resonance, 
Drugega dugm eta in Kačjih 
pastirjev. Na športnem igrišču se 
bodo v četrtek, 25. junija, ženske 
ekipe pomerile v malem nogometu. 
Zadnjojunijsko nedeljo bodo na svoj 
račun prišli ljubitelji razstav. Tokrat 
so rečiški turistični delavci povabili 
domačina Milana Riga, s svojimi lik
ovnimi izdelki pa se bodo predstavili 
tudi učenci domače osnovne šole.

V narodopisnem delu bodo krono

loško predstavljena vsa tri desetlet
ja  prireditev. Tako bodo obiskovalci 
lahko videli utrinke enajstih najbolj 
odmevnih narodopisnih razstav. V 
sobotni Večer pod vaško lipo, 4. jul
ija, so v goste povabili Nušo Deren- 
da. Združenje izdelovalcev zgornje- 
savinjskega želodca bo podelilo 
priznanja najboljšim izdelovalcem 
te kulinarične specialitete. Za zaba
vo do poznih jutranjih ur bodo skrbeli 
Slovenski zvoki.

Nedeljsko popoldne, 5. julija, je na 
športnem igrišču rezervirano za igre 
med zaselki občine Rečica ob Sav
inji. Moderator programa bo Franci 
PodbrežnikSolčavski, znani glasbe
nik in radijec.

Marija Sukalo



O BČ IN A  LUČE

H r i b o v s k i  z a s e l k i  v s e  b l i ž e  d o l i n i
V minulih dneh so na delu odcepa 

ceste, ki vodi proti Snežni jami v obči
ni Luče, položili asfalt. Asfaltiranje so 
izvedli na dolžini približno treh kilom
etrov. Gre za drugo fazo razpisa iz 
leta 2008.

Za projekt v vrednosti 860 .000  
evrov z DDV za rekonstrukcijo ceste 
proti Špički, ki bo povezala tamkajš
nje turistične ponudnike, je  lučka 
občina na razpisu pridobila sredst
va Evropskega sklada za regionalni 
razvoj. Že lani so z asfaltno prevleko

posodobili 4,5 km ceste.
Od Špičke dalje bo občina z last

nimi sredstvi še letos financirala 
nadaljevanje rekonstrukcije in asfal
tiranje dodatnih treh kilometrov. 
Tako bo asfaltna prevleka segla do 
najvišjih kmetij v Konjskem vrhu in 
jih tako približala dolini.

Marija Lebar

Polaganje asfalta na cesti proti 

Špički (foto: C iril Rose)

AVTO MOTO ZVEZA SLOVEN IJE

1 0 0  l e t  s l o v e n s k e  m o b i l n o s t i
Ob ustanovitvi novega Avto moto 

društva Zgornje Savinjske doline 
(AMD ZSD) pred dobrim mesecem 
dni so bile izdelane sm ernice 
delovanja, izvoljeni organi in imen

ovani člani komisij. Še preden je 
društvo priče lo  s fo rm a ln im  
delovanjem, so že stekle prve ak
tivnosti. Ena odmevnejših je  bila 
sodelovanje na prireditvah ob 100-

letnici Avto moto zveze Slovenije 
(AMZS), ki so potekale od minulega 
petka do nedelje, 14.junija, vcentru 
varne vožnje na Vranskem.

Med najbolj zaposlenim i je  bil 
Vinko Poličnik, kije v vlogi podpreds
ednika AMZS in kot predsednik AMD 
ZSD sprejemal številne goste, sku
pine različnih moto društev ter skr
bel za stike zjavnostjo. Omogočil je 
tudi aktivno vključitev Zgornjesavin- 
jskih starodobnikovna prireditvah in 
ogled ter predstavitvene vožnje na 
poligonu za varno vožnjo.

Kako doživlja voznik prevračanje v 

vozilu, je  preizkušal na 

sim ulatorju  eden od članov AMD 

Zgornje Savinjske doline
(foto: Jože Miklavc)

Skupina članov AMD ZSD si je 
ogledala razstavo ob stoti obletni
ci AMZS »100 let slovenske mobil
nosti«, predstavitve preventivnih ak
tivnosti, objekt in namembnost ve
like, sodobne zgradbe tega centra 
ter prikaz varne vožnje demonstra
torjev. Dejstvo, da je na naših ces
tah še vedno preveč nesreč s hudi
mi posledicami, daje kultura neka
terih udeležencev v cestnem pro
metu še na zelo nizki ravni, veleva 
nove in nove aktivnosti, treninge in 
usposabljanja, da bi se nivo znan
ja ter ozaveščenosti voznikov čim 
prej izboljšal. K temu nameravajo 
odločilno prispevati tudi člani in 
vodstvo AMD Zgornje Savinjske 
doline.

Jože Miklavc

3. LE SA R SK I PRAZN IK

Š p o r t n o ,  k u l t u r n o  i n  e t n o g r a f s k o  o b a r v a n  v i k e n d
Lesarski praznik v Nazarjah posta

ja  tradicionalen. Letos so se organi
zatorji Občina Nazarje in Muzej Vr
bovec v sodelovanju z društvi odloči
li, da ga obarvajo s športnimi, kul
turnimi in etnografskimi prireditvami, 
poslovni del pa so prem aknili v 
jesen.

Tako bo v petek, 3. julija, ob 19.30 
uri v Jakijevi hiši odprta razstava 
stolov in skic Janeza Suhadolca. 
Arhitekt in grafični oblikovalec se že 
skoraj dve desetletji ukvarja s sno
vanjem in izdelovanjem pohištva.

Sobotno dopoldne bo športno 
obarvano. V športnih igrah lesarjev 
se bodo m erile tako ženske kot

moške ekipe. Na športnem igrišču darslva in lesarstva različni rokodel- 
ob Dreti se bodo od 11. ure dalje ci iz naše doline in širše pripravili 
m oški p re izkusili v m alem  no- prikaz izdelave uporabnih dekora- 
gom etu, posam ezniki pa bodo tivnih predmetov iz lesa. Člani Kul-
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lahko posegli po loku 
in se skusili v streljanju. V nazorski 
športni dvorani bodo lahko uživali 
ljubitelji košarke in odbojke.

V sobotnem popoldnevu od 14. 
ure dalje bodo pred muzejem goz-

turnega društva Ljubno ob Savinji 
bodo z igro Med v'lcerji obudili čas 
spravilo lesa v preteklosti. Na sejmu 
pa bo marsikateri izdelek zamenjal 
lastnika.

V šaljivih igrah za obiskovalce bo

poskrbljeno za smeh in sprostitev. V 
ustvarjalnih delavnicah se bodo o 
uporabnosti in oblikovanju lesa 
poučili otroci. Svoj izdelke na temo 
»Čebele« bodo predstavili nazorski 
osnovnošolci. Na ogled bo tudi 
razstava korenin. Da pa obiskoval
ci ne bodo ostali žejni in lačni, bo na 
voljo pestra izbira domačih kulinar
ičnih dobrot. Obiskovalcem bo v 
sobotnem popoldnevu na voljo tudi 
brezplačen ogled muzeja gozdarst
va in lesarstva. Po večerni podelitvi 
priznanj in pokalov najboljšim šport
nikom bo sledilo družabno srečan
je krajanov.



OZ RDEČEGA KRIŽA ZGORNJE SAV IN JSKE  DOLINE

V  L u č a h  k r v o d a j a l c i  

p r e s e g l i  p r i č a k o v a n j a

V letošnjem letu mineva 64 let, 
odkar so bile v Sloveniji konzervi
rane prve steklenice krvi. Od takrat 
pa do danes je že več kot štiri mili
jone  krvoda ja lk  in krvoda ja lce  
darovalo več kot milijon in pol litrov 
krvi. Prelomni dogodek je postal 
povod za vsakoletni dan krvodajal
stva v Sloveniji, ki se na koledarju 
beleži 4. junija.

Ravno na dan krvodajalstva je v 
prostorih Osnovne šole Luče poteka
la redna krvodajalska akcija, katere 
se je  udeležilo 93 posameznikov, 
kar je  za Luče izjemen uspeh. Lani 
je akcijo v istem terminu obiskalo 
64, v jesenskem pa 89 krvodajal
cev. Strah, da bo v času gospodar

ske krize število krvodajalcev upad
lo, se je na primeru iz Luč razblinil, 
kmalu pa bomo lahko videli, kako 
številčno bodo obiskane tri poletne 
krvodajalske akcije.

Osebje Centra za transfuzijsko 
medicino Celje je z akcijo zelo zado
voljno, saj so zabeležili povečano 
število novih krvodajalcev in samo 
dva odklona. Celjska transfuzija ima 
za lastne potrebe zaenkrat dovolj 
krvi, tako da jo  po potrebi oddajajo 
v ostale slovenske bolnišnice. Med 
d rug im i so se akcije  v Lučah 
udeležili predstavniki občine in kan
didat za poslanca v Evropski parla
ment, Mirko Zamernik.

ArtPuk

PODELJENA PR IZNANJA KM ET IJSKO  G O ZDARSKE ZBO RN ICE

N a g r a j e n  t u d i  d r .  Z a g o ž e n
Kmetijsko gozdarska zbornica 

Slovenije (KGZS) vsako leto podeli na
grade za življenjsko delo članom, ki 
velik del svojega življenja in ustvarjal
nih moči namenijo razvoju ter spod
budam za napredek in razvoj kmeti
jstva in podeželja. Zgornjesavinjčan 
dr. FrancZagoženje letos eden izmed 
šestih prejemnikov priznanj za živ
ljenjsko delo, ki s o jih  podelili na 
slovesnosti ob dnevu zbornice.

Dr. Zagožen je že od rane mladosti 
zapisan kmetijstvu. Še preden je 
dopolnil 27 let,je doktoriral vtujini in

kljub vabilom, da ostane, seje odločil, 
da se vrne v domovino, kjer je vse do 
upokojitve prenašal svoje znanje na 
mlajše rodove kot profesor na Bioteh
niški fakulteti. Veliko je prispeval k raz
voju kmetijstva tudi v času, ko je 
deloval kot poslanec v parlamentu. Z 
javnim predlogom o ustanovitvi Slov
enske kmečke zveze je postavil 
temelje večstrankarskega politič
nega sistema. Kot osebnost ga lahko 
opišemo kot iskrenega, resnicoljub
nega in idealističnega človeka.

Štefi Sem

O BM O Č N O  ZDRUŽENJE VETERANOV VOJNE ZA SLO VEN IJO

S r e č a n j e  u d e l e ž e n c e v  

o s a m o s v o j i t v e n e  v o j n e
Območno združenje veteranov vo

jne za Slovenijo Zgornjesavinjsko- 
Zadrečke doline pripravlja v četrtek, 
25. junija, na dan državnosti, na po
ligonu kinološkega društva v Varpol- 
jah srečanje udeležencev vojne za 
Slovenijo.

Uradni del srečanja se bo začel 
ob 10. uri s pozdravnim govorom 
župana občine Rečica ob Savinji 
Vinka Jeraja in govorom predsed

nika obm očnega veteranskega 
združenja Francija Kotnika. Sledil 
bo ku ltu rn i p rogram  v izvedb i 
učencev rečiške osnovne šole in 
predstavitev vojaške tehnike Slov
enske vojske, nato pa še družabno 
srečanje, ki bo priložnost za obu
janje spominov ter kramljanje s pr
ijate lji in znanci. Prireditev bo v 
vsakem vremenu.

KF

PRAZN IK  KRAJEVNE SK U PN O ST I NAZARJE

N o v i  p r o s t o r i  z a  

u s p e š n e j š e  d e l o v a n j e

prostore predali namenu (fo to : M arija  Š uka lo )

Ob prazniku nazorske krajevne 
skupnosti sta organizaciji Območno 
združenje veteranov vojne za Slov
enijo Zgornjesavinjsko-Zadrečke 
doline in Društvo letalcev Zgornje 
Savinjske doline dobili v uporabo 
poslovne prostore. Člani organizac
ij bodo tako lahko sedaj v domu kul
ture, kjer bo njihov sedež, uspešne
je delovali in se posvečali društven
im aktivnostim.

Ključe je predsednikoma Franciju 
Kotniku (veterani) in Miranu Beletu 
( le ta lc i)  izročil p redsednik kra
jevnega odbora Matej Pečovnik, ki 
je predstavil zgodovinski oris prazni

ka Nazarij. »Današnja slovesnost ni 
le naše praznovanje, temveč je tudi 
praznovanje članov obeh organiza
cij. Ste kot družina, ki si ustvari dom,« 
se je  med drugim slikovito izrazil 
Pečovnik.

Ob kratkem kulturnem programu 
sta udeležencem spregovorila tudi 
oba predsednika in predstavila 
delovanje tako veteranske organ
izacije kot društva letalcev. Po re
zanju traku, ki ga je  opravil Pe
čovnik ob asistenci Kotnika in Be
leta, je  sledila zdravica in številne 
čestitke.

Marija Šukalo

15. REG IJSKO  PREVERJANJE U SPO SO B LJEN O ST I EKIP PRVE 
PO M O Č I C IV ILNE ZAŠČITE IN RDEČEGA KRIŽA

Z g o r n j e s u v i n j č a n i  l e t o s  

s e d m i
V Šmarju pri Jelšah je konec maja 

potekalo 15. regijsko preverjanje us
posobljenosti ekip prve pomoči Civ
ilne zaščite in Rdečega križa. Na 
preverjanju je sodelovalo 15 ekip 
prve pomoči občin, gospodarskih 
družb ter zavodov in organizacij iz 
Zahodno-štajerske regije. Med njimi 
je bila tudi zgornjesavinjska ekipa iz 
podjetja BSH Hišni aparati Nazarje.

Preverjanje je  bilo izvedeno na 
podlagi predpostavke delovanja 
ekip prve pomoči ob naravnih nes
rečah, ob nesrečah v delovnem

okolju in v prometu. Vsaka ekipa je 
usposobljenost in znanje prikazala 
pri nudenju prve pomoči poško
dovanim na različnih realistično pri
kazanih situacijah. Najbolje se je  
odrezala ekipa Obm očnega 
združenja RKŠentjur-Gasilska zve
za Občine Šentjur, kije uspešno reši
la 94 odstotkov nalog, druga je bila 
ekipa občine Zreče, tretja pa ekipa 
PP Otroškega vrtca Šmarje pri Jel
šah. Zgornjesavinjčani so zasedli 
sedmo mesto.



19. TURN IR  ZA KIP SVETEGA FLORJANA

G a s i l c i  A n d r a ž a  n a d  

P o l z e l o  z o p e t  n a j b o l j š i
Petnajst ekip iz prostovoljnih gasil

skih društev seje v soboto, 6. junija, 
zbralo na Lazah pri Kokarjah in se 
med sabo pomerilo, kdo je najhitrej
ši pri vaji z motorno brizgalno. Štiri 
ženske in enajst moških ekip, ses
tavljenih iz devetih članov seje po
tegovalo še za pokal za najhitreje 
opravljeno vajo.

Tako pri moških kot ženskah sta 
letos zmagala sestava Andraža nad 
Polzelo. Ti dve ekipi sta preteklo leto 
v trajno last prejeli pokal sv. Florja
na. Tega prejmejo trikratni zmagov
alci prehodnega pokala. V moški

konkurenci so na koncu tekmovan
ja za Andražani najmanj zaostali 
tekmovalci PGD Sveti Štefan, tretje 
mesto pa so osvojili gasilci Dobrov
lje 2.

Med ženskimi so drugo mesto os
vojile Mozirjanke, tretje pa ekipa 
Pesja. Pokal za najhitreje opravljeno 
vajo je letos pripadel članom PGD 
Letuš 2. Organizatorji PGD Gorica 
ob Dreti pa so hvaležni sponzorjem, 
ki so poskrbeli, da so najboljše ekipe 
domov odnesle pokale in kipa sv. 
Florjana.

Štefi Sem

Na Lazah p ri Kokarjah so se med sabo pomerile š t ir i ženske in 

enajst moških ekip gasilcev (fo to : Š te fi Sem)

P O I Š Č I T E  S K R I T O  G E S L O

IN SE POTEGUJTE ZA NAGRADE

V 23. številki Savinjskih novic smo v prispevek z naslovom Riherska 
hojka avtorja Marijana Denše, kije bil objavljen na strani 17, skrili geslo 
»40 LET SAVINJSKIH NOVIC«. Vaša naloga, cenjene bralke in bralci, je 
bila, da ste skrito geslo na izrezanem kupončku poslali v naše uredništvo 
do četrtka, 11. junija.

Žrebanje pravočasno prispelih kupončkov z odgovori smo opravili 
minuli petek na prireditvi Poletna zGodba na Ljubnem ob Savinji. Pet naj
srečnejših pošiljateljev prejme naslednje nagrade:

- m oška zapestna ura: V ida Prušek, Levstikova 4 ,3 3 3 0  M ozirje,

- ženska zapestna ura: Jože Govek, C vetlična 6 ,3 3 3 1  Nazarje,

- p rom ocijska  m a jica  Savin jsk ih  novic: Franc Ločan, Nove tra te  

3 ,3 3 3 0  M ozirje ; E lizabeta C entrih , R adm irje  3 ,3 3 3 3  Ljubno ob 

S av in ji; Nada Kre jan, Varpo lje  14 a, 3 3 3 2  Rečica ob Savin ji.

Vsem izžrebancem čestitamo in jih vabimo (z izjemo Franca Ločana, 
kije nagrado prejel že na Ljubnem), da nagrade prevzamejo v uredništ
vu Savinjskih novic, v gradu Vrbovec v Nazarjah, do 30. junija 2009.

Napovednik dogodkov

•  Petek (19. junij), ob 14.00. Jedilnica OŠ Nazarje

Razstava ob zaključku projekta Čebelice so moje p rija te ljice

•  Petek (19. junij), ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad

Proslava ob državnem in občinskem prazniku s 

podelitv ijo  občinskih priznanj____________________________

•  Petek (19. junij), ob 19.00. Občina Rečica

Otvoritev razstave amaterske kiparke Veronike B e n d a ____

•  Petek (19. junij), ob 20.00. Športna dvorana Mozirje

Reporter M ilan - Ptičja g r ip a _____________________________

•  Sobota (20, junij), ob 14.00. Športni park Varpolje 

Tradicionalni m alonogometni Colnorič-Žunterjev memorial

•  Sobota (20. junij), ob 15.00. Športni park Varpolje

Občinsko prvenstvo v odbojki na m ivki____________________

•  Sobota (20. junij), ob 15.00. Travnato igrišče Gornji Grad

Turnir v velikem nogo m e tu__________________

•  Sobota (20. junij), ob 16.00. Bočna

Kolesarski trim  za staro in m lado_________________________

•  Sobota (20. junij), ob 19.00. Gasilski dom pobrežje

Slavnostna predaja novega gasilskega vozila z veselico____

•  Sobota (20. junij), ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad

Odprtje etnografske razstave Jožeta Božiča______________

•  Sobota (20. junij), ob 21.00. Športno igrišče Rečica ob Savinji

Rock žur________________________________________

•  Nedelja (21. junij), ob 7.00. Gornji Grad -  Menina

Kolesarski izlet na Menino_______ ________ _______

•  Nedelja (21. junij), ob 9.00. Travnato igrišče Gornji Grad 

Občinsko gasilsko tekm ovanje za pokal občine Gornji Grad

•  Ponedeljek (22. junij), ob 19.00. Glasbena šola Nazarje 

Koncert Nikolaja Sajka (v io lonče lo) in Mihe Haasa (k lav ir)

•  Ponedeljek (22. junij), ob 19.00. Gostilna Menina Gornji Grad

Literarni večer s predstavitvijo knjige M arije Rihter_________

•  Torek (23. junij), ob 16.00. Gostilna pri Jošku Gornji Grad 

Regijsko literarno izobraževalno srečanje piscev seniorjev

•  Sreda (24. junij), ob 14.00. Kulturni dom Gornji Grad

Otvoritev razstave ročnih d e l ___________________________

•  Sreda (24. junij), ob 18.00. Športno igrišče Gornji Grad

Turnir tro jk  v košark i _________________________________

•  Sreda (24. junij), ob 19.00. OŠ Rečica ob Savinji 

Potopisno predavanje  Pot v skandinavske prestolnice

•  Sreda (24. junij), ob 21.00. Borseka 

Kresovanje

•  Sreda (24. junij), ob 21.00. Športni park Mozirje

Kresovanje ob dnevu državnosti______________________

•  Četrtek (25. junij), ob 11.00. Menina Planina

Maša in družabno srečanje fa ranov župnij Gornj i Grad

•  Četrtek (25. junij), ob 12.00. Golte (Stari stani, Trije ploti)

Zabavno-športne prired i t v e __________________________

•  Četrtek (25. junij), ob 15.00. Športno igrišče Rečica ob Savinji

Turnir v ženskem nogometu______________________________

•  Četrtek (25. junij), ob 16.00. Športni park Varpolje

Prikaz skokov s kolesi ________ _______________

•  Četrtek (25. junij), ob 20.00. Kulturni dom Gornji Grad 

Predavanje o a lp in ističn i odpravi v Himalajo - Tukuche Peak
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Piše: Aleksander Videčnik

V Solčavi seje zgodaj razvila "umna" živinore
ja, zato so imeli svoje sejmišče na Vidmu, neka
ko tam, kjer sedaj stoji gasilski dom. Tam so imeli 
redna ocenjevanja živine, predvsem je bilo veliko 
zanimanje za odlične ovce Klemenškove reje. 
Znano je, daje Rok Klemenšek sam in s pomočjo 
veterinarja Jelovška poskrbel za selekcijo njegov
ih ovac.

Treba je omeniti, daje bil Klemenšek tudi daleč 
znani zdravilec domačih živali. Po izročilu je bil 
odličen govornik in kadar so se v Solčavi zbrali 
imenitni gostje, jih je vedno nagovoril, končno je 
kar 14 let županoval v Solčavi. Takšna slavja so 
po navadi prirejali v gostilni pri Šturmu, kjer so se 
po ocenjevanju živine radi zbrali gostje in člani 
komisije za ocenjevanje, sklepali so tudi kupčije 
in se dogovarjali za ponovna srečanja.

CESTNA POVEZAVA Z ŽELEZNO KAPLO
Prebivalci Solčave in okolice so si od nekdaj 

želeli imeti cesto v upravno središče onkraj Ol
ševe. V Planinskem vestniku smo izbrskali vesto 
tem, kako je  leta 1897 dr. Johannes Frischauf 
skiciral cestno smer prek Pavličevega sedla v 
Železno Kaplo. Tudi osebno sije prizadeval za to, 
da bi bili Slovenci to- in onkraj Olševe med seboj 
povezani. Žal so gradnjo ceste uresničili veliko, 
veliko pozneje... Danes je prehod mogoč iz Log
arske doline v Avstrijo po dobri cesti, seveda pa 
ne pozimi.

TEŽAVE S PAŠNIMI PRAVICAMI
Že pred prvo svetovno vojno so imeli kmetje 

težave s koriščenjem prastarih pašnih pravic. V 
listinah, ki so bile na voljo leta 1988, je bilo raz
vidno, da so kmetje leta 1905 plačevali za paš
nike Grohot in na Čresi 150 kron, prepasli pa so 
na Grohatu po 40 goved, kakih 400 ovac in do 
50 svinj, na Čresi pa 20 goved. "Grašina" je po
tem te pašnike dala v najem Pašniški zadrugi 
Gornji Grad, kije pašnino zvišala za dvakrat, tako 
se paša ni več splačala.

Sicer pa so imeli težave že, ko so želeli pašnike 
očistiti, ker uprava škofijskega poseslva tega ni 
dovolila. Zato so leta 1925 ustanovili Pašniško 
zadrugo Solčava. Žal imamo le podatke o vodst
vu zadruge za leto 1934, ko so jo  vodili: Ušovnik, 
Martinc, Majdač, Štiftar, Prodnik, Robnik in To- 
stovršnik.

Lahko smo pa prebrali pritožbo kmetov, ki sojo
leta 1924 pisali sreskemu načelniku v Gornji Grad
in prosili za pomoč v sporu s škofijsko upravo,
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toda od tam niti odgovora niso dobili. Zato so se 
leto kasneje obrnili na Zadružno zvezo v Celje v 
isti zadevi. Zveza je odgovorila, da bo kmalu uvel
javljena agrarna reforma, potem bodo stvari dru
gačne, saj se pričakuje, da bodo kmetje dobili v 
last pašnike, ki so jih stoletja koristili. Na koncu 
pisma so zapisali: »Ta afera je  pač neprijeten 
odlomek cele borbe za ureditev pašniškega 
vprašanja v vašem okolišu...«

Občinski odbor Solčave leta 1931. 

Fotografija je  posneta pred Logarjevo hišo v

Logarski do lin i. Zadaj s to ji ta jn ik  občine 

Pavel Urh. Fotografijo hrani Zbirka A.

Videčnika v Mozirju.

Kot vemo, potem ni bilo z izvajanjem agrarne 
reforme nič in do pravic koriščenja starih hasno- 
vanj tako ni prišlo. Naj spomnimo, postopki za 
uresničenje agrarne reforme so bili povsod vteku 
in več ali manj zaključeni, toda tedanji minister za 
notranje zadeve Jugoslavije, dr. Anton Korošec je 
preprečil izvedbo raz lastitve  veleposestva 
Ljubljanske škofije.

PODATKI IZ ZBORNIKA DRAVSKE 
BANOVINE

Kaj je bilo o občini Solčava zapisano v Zborniku 
Dravske banovine iz leta 1937? Tedaj je le-ta štela 
842 prebivalcev, 132 hiš, 60 koč in 44 posestev, 
skupnih površin je obsegala 10.174 ha, od tega njiv 
in vrtov 331 ha, travnikov in pašnikov pa 1.902 ha. 
Seveda je bilo največ gozdov, in to kar 3.914 ha. 
Sama Solčava je štela 599 prebivalcev, 99 hiš, 24 
posestev in 53 koč. Imeli so izpostavo obmejne fi
nančne straže, zdravnika na Ljubnem, orožnike v 
Lučah, železniško postajo v Šmartnem ob Paki, 
župnijo, in šolo (dvorazrednico) od leta 1872 dalje. 
Od društev pa Strelsko družino, knjižnico, Sloven
sko katoliško izobraževalno društvo, Prosvetno 
društvo in Gasilsko drušlvo Solčava.

Sorazmerno dobro razvito gospodarstvo je 
seveda nastajalo šele med obema vojnama, in to

turizem. Slednji je izkazoval za leto 1934 230 tu
ristov in 2.432 nočnin. Lesna industrija seje do
bro razvijala in je  zaposlila številne domačine.

ŠE ZGODOVINSKIH PODATKI IZ NAVEDENEGA 
ZBORNIKA

Krajše prvič izrecno omenja leta 1268 kotsilva 
Sulzpach. Iz benediktinskega urbarja iz leta 1426 
ugotovimo, daje bil tu ministerial benediktinske
ga samostana Gornji Grad, ta je obsegal celotno 
župnijo Solčava. Pozneje so bili lastniki Solčave 
Celjski knezi. Domače ime Knez je  po ustnem 
izročilu v zvezi z vojnami med Habsburžani in 
Celjskimi, ko je  Celjan Friderik II. dal prenesti v 
Solčavo svoje dragocenosti in jih je pri tem kmetu 
shranil.

Prvotna cerkev je  bila najbrž romanska in je 
verjetno nastala med leti 1000 in 1225. Baje so 
jo  zgradili Celjski. Sedanja cerkev je  bila posfav- 
Ijenavčasuod 1461 do 1485. Kaže znake visoke 
gotike. Leta 1710 so zgradili sedanji zvonik. Vsa 
stavba je bila prenovljena v letih 1825 do 1826, 
tedaj so baročno poslikavo prebelili in jo  leta 1888 
popolnoma prekrili. Leta 1891 sta poslikavo v ladji 
opravila Tomaž Fantoni in Franc Zdolšek.

V čelu velikega oltarja je romanski kip Matere 
Božje, ki je najstarejši tovrstni spomenik v mari
borski škofiji. Prvotno je bila cerkev podružnica 
gornjegrajske prafare. Med leti 1341 in 1365 so 
Celjski tu ustanovili benificij za vzdrževanje stal
nega duhovnika. Kapela sv. Ane je bila zgrajena 
okoli leta 1000 in je  bila prvotno lesena. Koje 
pogorela, so jo  okoli leta 1605 obnovili, posvetil 
pa jo  je škof Tomaž Hren leta 1610.

PO DRUGI VOJNI
Ker so Nemci leta 1944 Solčavo in okolico 

domala vso požgali, so morali domačini takoj leta 
1945 ustanoviti Obnovitveno zadrugo. Leta 1946 
so ustanovili Živinorejsko zadrugo, kije nadaljeva
la delo nekdanje Pašniške zadruge. Že leta 1948 
so ustanovili Kmetijsko zadrugo. Vse te organiza
cije so delovale v baraki v "Benetkah", ob cesti iz 
Luč v Solčavo.

Leta 1960 je  Kmetijska zadruga Solčava v 
Zadružnem domu uredila dvanajstturističnih sob. 
Na občnem zboru zadruge so ugotovili, daje pred
vsem lesni odsek ustvaril velike prihodke in tako 
je bila zadnja bilanca KZ Solčava zelo ugodna. Še 
istega leta so se zadruge v Zgornji Savinjski do
lini združile v ZKZ s sedežem v Mozirju.

ELEKTRIFIKACIJA
Začetek organiziranih prizadevanj za elektri

fikacijo zasledimo leta 1950, ko so kraj oskrbovali 
iz elektrarn pri Rogovilcu, pri Enciju in pri Klemenčji 
žagi. Elektriko izjavnega omrežja so dobili: v vasi 
1959, do Štiftarja 1963 in do Bukovnika leta 1974.

Toliko iz raznih virov. Prav verjetno je, da so ti 
podatki le delni, saj so bili pridobljeni leta 1988, 
pozneje seje gotovo še marsikaj zgodilo in nare
dilo v pogledu elektrifikacije.



MATKOV KOT

Š k a f  g l o b o k  p r e k o  2 0  

m e t r o v

Prva junijska nedelja je bila tudi 
letos na Solčavskem v znamenju 
tradicionalnega pohoda v Matkov 
škaf. Igra narave, ki predstavlja svo
jevrstno naravno znamenitost Matk
ovega kota je tudi tokrat privabila 
številne planince in ljubitelje narave 
vta neokrnjen del zgornjesavinjskih 
gora.

Škaf, ki je zaradi svojih razsežnosti 
s icer bolj podoben kakšni večji 
»posodi«, letos v globino meri kar 
preko 20 metrov, odprtina na vrhu 
pa približno polovico manj. Letošn
je razsežnosti škofovega kraterja so 
v največji meri posledica s snegom 
bogate zime. Ostanki obilice snega, 
ki so z bližnjih pobočij zapolnili zad
nji del dolinice Matkovega kota pod 
mogočnimi stenami bližnjih gora,

namreč še sedaj na pragu poletja 
segajo povsem v dolino.

Najbolj zagreti, predvsem pa iz
kušeni alpinisti, ki so se udeležili 
letošnjega pohoda, so se tudi spus
tili v škofovo notranjost. Tam sicer ni 
bilo vode, vendar so bili kljub temu 
premočeni do kože, saj tam vedno 
»lije kot iz škafa«. Voda iz približno 
40 metrov visokega slapa nad ška
fom pač vse od začetka pomladi 
dolbe luknjo v ogrom no gmoto 
snega pod skalnatim previsom.

Franjo Atelšek

Pohodniki so se v Matkovem kotu 

kmalu srečali z ostanki letošnje s 

snegom bogate zime
(foto: Franjo A telšek)

JE BIL USTRELJEN I M ED VED  RO ŽN IK ?

R a z m e s a r j e n e g a  m e d v e d a  o d v r g l i  k a r  v  p o t o k !

V bližini Solčave so v četrtek, It. 
jun ija , popoldne našli kadaver 
medveda. Truplo bi lahko pripadalo 
medvedu, ki so ga v aprilu videvali na 
ljubljanskem Rožniku, po katerem so 
ga začeli tudi imenovati.

V četrtekje naključnega mimoidoče
ga ob potoku v okolici Solčave neko
liko nad odcepom poti do Solčavske 
tise zmotil duh po razpadajočem. Po
gledal je s ceste v potok in zagledal 
neznano živalsko truplo brez glave in 
spodnjih delov nog. 0 najdbi je obves
til lovce, ti pa naprej policijo, inšpekci
jo, zavod za gozdove in ostale pristo
jne inštitucije. Ostanki medvedjega trupla v potoku (foto: Marija Sodja K ladnik)

Marija Sodja Kladnik, vodja odseka za 
živalstvo in lovstvo nazorske območne 
enote Zavoda za gozdove Slovenije:

»Ko smo prišli na kraj najdbe, je bil 
pogled na odvržene ostanke zares gro
zljiv. Truplo je že razpadalo. Še bolj gro
zljivo pa je bilo vse skupaj zato, ker je 
brezvestnež, ali pa jih je bilo morda več, 
ostanke odvrgel v vodo, in to praktično 
v naselju. Medved spada vSIoveniji med 
zavarovane živalske vrste. Za odstrel 
izdaja izredne odločbe ministrslvo za 
okolje in prostor. Brez te odločbe je 
odstrel medveda kaznivo dejanje.«

Že na samem kraju so ugotovili, da 
gre za ostanke medveda, ki ga je 
nekdo nezakonito ustrelil. Kot kažejo 
prva predvidevanja, so bili ostanki 
medveda stari vsaj teden dni in kot 
pravijo očividci, so se v njem že zare
dile ličinke. Medveda je nekdo dokaj 
natančno in strokovno odrl (izkožil) in 
iztrebil, pravijo lovci. Odrezal je glavo 
in odstranil telemetrijsko ovratnico ter 
šape. Po krutem dejanju je naredil še 
eno grdo nemarnost in ostanke nes
rečnega medveda zavrgel kar v po
tok, zraven so našli še polivinilasto 
vrečo in odejo.

Verjetnost, da je  bil medved us
treljen drugje in do kraja najdbe 
pripeljan, je zelo velika. Ostanki so bili 
nato prepeljani na Oddelek za biolog
ijo Biotehniške fakultete v Ljubljani, 
kjer bodo napravili genetsko analizo.

Po predvidevanjih gre za medveda 
Rožnika. Tega so v okolici Ljubljane 
odlovili in ga spustili v snežniških goz
dovih, še prej pa so mu namestili tel
emetrijsko ovratnico, da bi spremlja
li njegovo gibanje. Signali so kazali, 
da seje Rožnik nekaj časa mudil na 
Hrvaškem, nato pa je prečkal Sloven
ijo in konec maja prešel slovensko- 
avstrijsko mejo, o čemerje Zavod za 
gozdove Slovenije obvestil avstrijske 
pristojne ustanove.

Prvega junija zvečer je signal izginil 
na ozemlju Avstrije in ga od takrat 
dalje ni bilo več moč zaznati. Po 
ocenah starost kadavra ustreza da
tumu izgube signala. Starost us
treljenega medveda samca je bila 
okoli tri leta, kar še potrjuje pred
videvanje, da gre za Rožnika. Pri svo
jem potovanju je medved Rožnik ka
zal neobičajne znake vedenja. Ljud
je  so ga lahko videvali tudi podnevi. 
Zato je tudi verjetno, da je bil lahka 
tarča brezvestnega zbiralca trofej.

Marija Lebar
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ŽUPAN IVAN PI RNAT IN OBČINSKI SVET
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m m -č e s t ita m o  o p  

(Tih im i  d r ž a v n o s t i
1in dne^vp

lo p a ti  Vinko Jeraj 
večin občinski svet



SREČANJE LJUDI ODPRTIH SR C  V M O ZIRJU

I z k u p i č e k  p r i r e d i t v e  z g o r n j e s a v i n i s k i m  

o s n o v n o š o l s k i m  s k l a d o m
Dobrodelna prireditev Srečanje ljudi odprtih src 

v nedeljo, 14. junija, pred Mozirskim gajem, je 
dokazala, da ljudje še vedno znajo odpreti svoja 
srca tudi za dobrodelnost, saj so se številni odz
vali vabilu in se udeležili tako maše v Mozirskem 
gaju kot zabavne prireditve.

Organizatorja srečanja, Slovenska ženska zve

za in Nova generacija pri Slovenski ljudski stran
ki Zgornje Savinjske doline, sta v goste povabila 
številne nastopajoče, ki so pripravili zanimiv in 
pester kulturni program. V uvodnem delu so 
pozdravne besede namenili predsednica in 
predsednik zgornjesavinjskih odborov ženske 
zveze ter Nove generacije pri SLS, Mateja Suhodol-

nik Brleč in Klemen Čretnik, ter župana rečiške in 
mozirske občine, Vinko Jeraj in Ivan Suhoveršnik.

O akciji, v kateri bodo zbrani denar namenili 
zgornjesavinjskim osnovnim šolam, je spregov
oril tudi poslanec Jakob Presečnik, Med drugim 
je poudaril, da bodo sredstva prireditve, ki so jo z 
volonterskim delom oplemenitili številni vidni in 
nevidni akterji, ki so pripomogli, da vse teče tako, 
kot je treba, nastopajoči pa so se odrekli honorar
jem, prispevali šolskim skladom vdolini za obšol
ske dejavnosti tistih otrok, ki tovrstnih stroškov ne 
morejo pokrivati sami.

Nato so na odru zapeli in zaplesali osnovnošol
ci osnovnih šol Luče, Gornji Grad, Ljubno ob Sa
vinji, Nazarje ter Mozirje, prepevali in zaigrali so 
ljudski pevci in godci ter nekateri glasbeni sestavi 
naše doline. S humornimi vložki je dogajanje po
pestril moderator programa Nejc Slapnik.

K salvam smeha je  pripomogla tudi molža 
posebne gensko spremenjene krave. Te spretnos
ti so se lotili tako obiskovalci kottudi župana Vinko 
Jeraj in Ivan Suhoveršnik, podžupan Roman Čret
nik ter poslanec Jakob Presečnik. Čeprav omen
jeni niso uspeli namolsti toliko kot zmagovalec 
Peter Bezovšek, pa je bilo ugotovljeno, da bi nji
hova količina zadoščala za kakšen gram skute 
ali torte, ki jo je zmagovalec odnesel.

Marija Sukalo
Molža posebne gensko spremenjene krave je med ak te rji in obiskovalci prireditve sprožala 

salve smeha (foto: Marija Šukalo)

ZG O RN JESAV IN JSKO  M ED O BČ IN SK O  DRU ŠTVO  INVALIDOV M O ZIRJE

O g l e d a l i  s o  s i  z n a m e n i t o s t i  J e z e r s k e g a
Nekaj manj kot tisoč članov šteje medobčinsko 

društvo invalidov Zgornje Savinjske doline. So zelo 
aktivni, skrbijo za svoje tovariše in se veliko družijo. 
Vsako leto organizirajo skupno srečanje, letovan
je, kopanje in razne izlete, kjer spoznavajo nove 
kraje in ljudi. Letos so v mozirski športni dvorani 
organizirali tudi revijo pevskih zborov društev in
validov iz vse Slovenije. To je bil organizacijsko 
zahteven in velik projekt. Zelo so ponosni, da jim  
je dobro uspel.

Zadnjo soboto v maju seje 186 članov poda
lo na izlet na Jezersko. Najprej so obiskali Ve- 
lesovo, kjer so si ogledali znamenito, nekoč sa
mostansko, danes pa župnijsko cerkev Marijin
ega oznanjenja. V Preddvoru jih  je  prijazno 
sprejel župan občine Miran Zadnikar. Vsem je 
razdelil bogat prospekt o turis tičn ih  in zgo
dovinskih znamenitostih njihove občine. V tam
kajšnjem hotelu Bor so prisluhnili še predavan
ju  o biosinhronski terapiji, natoje sledilo kosilo 
in nada ljevan je  poti p roti Jezerskem u. Po 
jutranjem bolj kislem vremenu, se je  prikazalo 
tudi sonce in razkrilo lepote mogočnih vrhov 
Kamniško-Savinjskih Alp.

Preko Avstrije in Pavličevega sedla so se nato 
vračali nazaj domov, Ustavili so se še v Domu 
planincev v Logarski dolini, kjer so v zelo dobrem 
vzdušju zaključili izlet in druženje. Sicer pa že v

tem mesecu načrtujejo naslednje druženje in izlet 
v Goriška Brda, poleti pa skupno srečanje v Lo
garski dolini.

Fanika Strašek

Člani Zgornjesavinjskega medobčinskega društva invalidov Mozirje na Jezerskem
(foto: Ludvik Es)



POLETNA ZGODBA NA LJUBNEM  OB SAVINJI

U s p e š n a  o t v o r i t e v  t u r i s t i č n e  s e z o n e
Glasbeni spektakel Poletna zGodba je v petek, 

12. junija, na Ljubno ob Savinji kljub ploham priv
abila veliko število obiskovalcev. Ker je bil dog
odek namenjen otvoritvi turistične sezone in 
združevanju vseh krajev v dolini, so se ob glasbi 
z video posnetki predstavile občine naše doline, 
njihove kulturne in naravne danosti.

Zato ni naključje, daje bila zvezda večera prav 
Godba Zgornje Savinjske doline, saj povezuje 
glasbenike, ki prihajajo iz vseh občin naše doline. 
Ob njej so se na odru v Vrbju zvrstili županja, žup
ani in eden podžupan. Skusili so se kot modera
torji, saj so poieg predstavitve domače občine 
morali kar najbolj domiselno napovedati glasben

ega gosta. Franci Podbrežnik -  Solčavski je pov
ezoval program in se kot avtor ter glavni igralec 
podpisal pod video zgodbe.

Pod dirigentsko palico Tomaža Gučka so god
beniki za uverturo pripravili posebno kolekcijo 
skladb zgornjesavinjskih ansamblov. Ti so se ob 
njihovi glasbeni spremljavi skusili kot vokalisti. S 
petjem so navduševali citrar Karli Gradišnik, Mo
jca Bitenc, Happy Band, Čar, Kačji pastirji, Zmaji 
in Golte.

Manjkal ni niti naš časopis, ki letos praznuje štiri 
desetletja dela. Na prireditvi so bile podeljene 
nagrade za pravilne odgovore iz 23. številke Sav
injskih novic. Bralci so namreč iskali skrito geslo, 
ki se nanaša na letošnjo obletnico časopisa.

Ob zaključku koncerta so se tako organizatorji, 
Zavod Savinja, Las - Društvo za razvoj podeželja 
Zgornje Savinjske doline s predsednico Matejo 
Suhodolnik Brleč in številni turistični delavci kot 
nastopajoči strinjali, da je pogosto pot prav tako 
pomembna kotnjen cilj.Toje pokazaltudi združeni 
nastop godbenikov in vseh pevcev večera ob pe
smih Dan ljubezni in V Savinjskem gaju. V prijetno 
zaključenem večernje namreč ostala želja organ
izatorjev in nastopajočih, da bi vsako leto znova 
iskali nove skupne poti za krepitev turizma, koncerti 
ob otvoritvi sezone pa bi postali tradicionalni.

Marija Sukalo

ŽU PN IJSKA  KARITAS M O ZIRJE

S p r o š č e n o  d r u ž e n j e  z a  z a k l j u č e k  s r e č a n j a

Na binkoštno nedeljo, 31. maja, so 
člani mozirske župnijske Karitas in 
tamkajšnjega župnijskega sveta 
priredili že tradicionalno srečanje

nikSandi Koren, bolni in ostareli niso 
nekdo, ki ga je treba potisniti v kot 
ali morda celo odpisati. Ravno ti so 
tisti, ki s svojimi preizkušnjami, iz

Srečanje starejših, invalidnih in bolnih župljanov so začeli z mašo v 

cerkvi sv. Jurija (foto: Marija Lebar)

starejših, invalidnih in bolnih žup
ljanov. Povabljeni so se najprej 
udeležili maše, sledilo je družabno 
srečanje.

Kot je v nagovoru med mašo v 
cerkvi sv. Jurija v Mozirju dejal žup-

kušnjami in modrostjo lahko veliko 
doprinesejo k duhovnemu in moral
nemu utripu kraja in župnije.

Po zaključku maše je  v veroučni 
učilnici sledilo družabno srečanje. 
Kmalu se je med udeleženci razvil

živahen pogovor, saj so mnogi od 
njih osamljeni in ne pridejo pogosto 
do družbe. Razen tega se na tem 
dogodku srečajo znanci oziroma 
znanke, saj so bile ženske v pretežni 
večini, ki se že dolgo niso videli, ker 
jih bolezen in starost omejujeta v 
gibanju. Nekateri so celo na invalid
skih vozičkih.

Srečanja se udeležijo tudi tisti žup- 
Ijani, ki sedaj bivajo drugod, nekat

eri celo v domovih za starejše. Or
ganizatorji namreč po potrebi poskr
bijo tudi za prevoz. Vsakega gosta 
počakajo pred cerkvijo in mu pripne
jo šopek, tistim manj mobilnim pa 
pomagajo pri vstopanju. Po maši 
gostom postrežejo z dobrotami, ki 
s o jih  večinoma pripravili doma. 
Letos pa so vsakega udeleženca 
obdarili še s podobico.

Marija Lebar

Je vo lja in misel še  m lada, 
le rojstni list rumen postaja, / 
vendar naš Tone se ne da, I 

saj 70. rojstni dan  čil obhaja. 
Naj sreča b o  tvoja znanka, 
d a  tudi zdravja m veselja  

ti ne zmanjka!
Pa b o d o  prihodnja leta  

tekla kako r bajka.

Vsi tvoji, ki ti kličemo: "Še na mnoga leta!"



O SN O V N A  ŠOLA NAZARJE

E k s k u r z i j a
V petek, 22. maja, smo se učenci Osnovne šole 

Nazarje in Podružnične osnovne šole Šmartno ob 
Dreti prvega, drugega in tretjega razreda odpel
jali z avtobusom na ekskurzijo v Ljubljano.

Ogledali smo si Prešernov trg, Slovenski šolski 
muzej, tržnico in Ljubljanski grad. Na Prešern
ovem trgu stoji kip našega največjega slovenske
ga pesnika, dr. Franceta Prešerna, ki je napisal 
Povodnega moža, Zdravljico, kije slovenska him
na, in še druge.

Iv a n k e  U ra n je k  1, Ž a lec  
0 3  571  9 5  4 0

Levec 7la, Petrovče 
03 492 21 22

d a r i l o  z a  O D L IČ N J A K E

V se , K a r  m o r a š  s t o r i t i  je ,  d a  s v o je  s p r i č e v a l o  v  
m e s e c a  j u n i j u  I n  j u l i j u  K o t  d o K a .2 t v o je g a  
u s p e h a  p r in e s e š  n a  v p o g le d  v  t v o jo  n a j b l l i j o  
t r g o v in o  T u K a n o .  T a m  t e  b o  č a K a l a  ZLATA RIBICA 
&  K u p  u g o d n o s t i .  O b  p r e j e t j u  2l a t e  r i b i c e  t l  
n u d im o  p r v o  s o b o to ,  4. j u l i j a  1 B f/ p o p u s t  2a  
n u K u p  v s e h  l 2d e lh o v  In  o p r e m e ,  KI j o  p o t r e b u je š  
z a  n e g o  In  z d r a v o  ž iv l j e n je  t v o j e g a  n o v e g a  
h iš n e g a  l j u b l j e n č K a .

v  L j u b l j a n o
V Slovenskem šolskem muzeju smo imeli šol

sko uro pouka. Oblečeni smo bili v takratna ob
lačila. Šolski zvonec je visel na steni v razredu in 
je naznanjal začetek in konec šolske ure. Včasih 
so imeli učenci drugačne šolske potrebščine in 
zelo zanimive vzgojne predmete. Pisali so s kre
do na črno tablico. Učitelja so imenovali: gospod 
učenik. Pozdravljali so ga: »Bog daj, gospod 
učenik.«

Po Tromostovju smo šli na ljubljansko tržnico. 
Na njej prodajajo različne stvari, oblačila, sadje 
in zelenjavo. Na Ljubljanski grad smo se povzpeli 
z vzpenjačo. To je bil moj drugi podvig z njo. Na

gradu sem bii že večkrat. Je zelo lep razgled po 
mestu.

Ljubljana je glavno mesto naše države Sloven
ije. Je zelo gosto naseljena. Ima visoke hiše, ki so 
čisto skupaj, stolpnice, veliko trgovin, ozke ceste 
v starem delu Ljubljane in zelo malo zelenja. Po 
mestu se vije gost promet. Vozijo zelo zanimivi 
avtobusi, ki jim  pravimo trolejbusi.

Ekskurzija m ije  bila zelo zanimiva. Ljubljano 
bom obiskal kmalu. Se že veselim!

Miha Krajnc, 1. A

Učenci iz Nazarij in Šmartnega ob Dreti pred spomenikom Franceta Prešerna v Ljubljani

O SN O V N A  ŠOLA FRANA KOCBEKA GORNJI GRAD

P r e d s t a v i l i  r a z i s k o v a l n o  n a l o g o  i n  z m a g a l i

Nasmejani avtorji zmagovalne naloge (foto: arhiv O Š  Gornji G rad )

Zadnjo sredo v maju je na Fakulteti 
za družbene vede v Ljubljani poteka
la zaključna konferenca projekta 
Raziskovanje informacijske družbe, 
ki ga ta fakulteta razpisuje že štiri 
leta. V konkurenci osnovnošolskih 
nalog je skupina petih gornjegra
jsk ih  devetošolcev osvojila prvo 
mesto.

Letos so bili k sodelovanju prvič 
povabljeni tudi osnovnošolci. Os
novne šole so prijavile kar 120 na
log, učenci OŠ Frana Kocbeka Gornji 
Grad so sodelovali s tremi razisko
valnimi nalogami. Med njimi je bila 
zelo dobro ocenjena raziskovalna 
naloga z naslovom Kam po šoli -  
MSN ali igrišče, kjer so raziskali al
ternativo med igriščem ali računal
nikom oziroma spletno klepetalnico. 
Naloga je bila zelo dobro ocenjena 
in seje uvrstila med pet najboljših.

Avtorji naloge so Iztok Polanšek, 
Karmen Kaker, Liza Zavolovšek, 
Barbara Čeplak in Eva Černevšek,

po m a g a la  sta jim a  m en to rja  
učiteljica Duša Čolnar in študent 
Miro Čolnar. V sredo, 27. maja, so

odšli v Ljubljano na predstavitev 
raziskovalne naloge. V veliki dvo
rani Fakultete za družbene vede 
so svoja dela najprej predstavili 
avtorji šestnajstih srednješolskih 
nalog, ki so bile razdeljene v tri 
sklope. V zadnjem, četrtem sklopu 
so svoje izsledke predstavljali av
torji osnovnošolskih raziskovalnih 
nalog.

Gornjegrajski učenci so nestrpno 
čakali na razglasitev rezultatov. 
Navdušeni so bili, ko so izvedeli, da 
je bila njihova naloga razglašena za 
najboljšo. Vsi učenci -  avtorji so za 
osvojeno prvo mesto prejeli priznan
ja, kot nagrado pa vsak izmed njih 
iPod Shuffle, nagrajeni pa so bili tudi 
mentorji. Za Radio Slovenija so ime
li tudi intervju, ki so ga predvajali v 
programu za mlade.



O Š NAZARJE IN PO Š ŠM ARTN O  OB DRETI

U č e n c i  k o l e s a r j i  i n  v a r n o s t
Izpravno kolo je varno kolo, seveda, če ga upo

rablja kolesar, ki je opravil teoretični in praktični 
izpit za varno vožnjo v cestnem prometu. V 
določenem terminu v mesecu maju so učenke in 
učenci četrtih razredov Osnovne šole Nazarje in 
njene podružnične šole v Šmartnem ob Dreti 
opravili teoretičen del izpita, ki sta ga poučevali 
šolski mentorici Manica in Sabina.

Praktično vožnjo so izvedli članica in člani ZŠAM 
-  Združenja šoferjev in avtomehanikov Zgornje 
Savinjske doline, ki so tudi člani Sveta za preven
tivo in vzgojo v cestnem prometu -  SPV Nazarje.

Z dobrim treningom so učenci postopoma os
vojili tehniko varne vožnje in naredili praktični izpit 
in obljubili, da bodo previdni in skrbno pazili na 
izpravnost koles, uporabljali čelade in dosledno 
upoštevali znanje o varnosti tertehniki cestnopro
metnih predpisov ter bili za vzgled ostalim kole
sarjem. Člani izpitne komisije želijo srečno in var
no vožnjo v bližajočem se poletju.

Rozalija Tkavc Kolesarji šmarske šole

TEKMOVANJE G AS ILSKE  M LAD IN E  V VELENJU

M o z i r j a »  d o m o v  s  p r e h o d n i m  

p o k a l o m
V Velenju je zadnjo majsko soboto potekalo 

tekmovanje gasilske m ladine. Pod okriljem  
Gasilske zveze Šaleške doline sta gasilsko pov
eljstvo mestne občine in MOV pripravila kar tri 
tekmovanja: za pokal mesta Velenje za pionirje 
in pionirke, pokalno tekmo gasilcev Savinjsko- 
Šaleške regije ter tekmovanje Gasilske zveze 
Šaleške doline.

Srečanja se je  udeležilo 650 mladih gasilcev, 
mentorjev ter 60-članski sodniški zbor. Tekmova

li so tudi najmlajši mozirski gasilci, in sicer dve 
desetini pionirk ter ekipa mladink. Pionirska de
setina 2je  pometla s konkurenco in osvojila prvo 
mesto v ligi Savinjsko-šaleške regije ter prvo mes
to za pokal mesta Velenje. S tem so najmlajše 
mozirske gasilke v začasno last pridobile tudi 
prehodni pokal. Žal pa so brez uvrstitve ostale 
pionirke prve mozirske ekipe, medtem ko so 
mladinke osvojile šesto mesto.

Marija Sukalo

Nedeljska oddaja Katrca na 
Radiu Celje je skupaj z Novim 
tednikom in TV oknom izbra

na komisija glas
benikov. Star
ostna meja tek
movalcev je bila 
om ejena med 
starostjo  12 in 
25 let. Imenovali 
so ga Ra-Ce.

Člani narod
nozabavne sku
pine bodo svoj 
prvi javni nastop 
premierno pred
stavili na pikniku 
Katrce, 21. junija 
v Vojniku, s kat
erim bodo za
znam ova li 55- 
le tn ico Radia 
Celje. Ansambel sestavljajo harmonikar Matej 
Britovšek, basist Miha Skok, kitarist Damijan 
Čepin, pojeta pa Barbara Maček in Aleš Mišja, ki 
ga Zgornjesavinjčani poznamo tudi kot bivšega 
natakarja v znani mozirski piceriji in še k je ...

Alenka

la prvi narodnozabavni 
ansambel v zgodovini narod
nozabavne glasbe, kije nast
al po okusu poslušalcev in 

bralcev. Od decembra do aprila so potekale 
avdicije po instrumentalnih in vokalnih kategori
jah, ki jih je oce
nila tudi strokov-

Aleš Mišja

Najmlajše mozirske gasilke so v začasno last pridobile prehodni pokal



P rired itev  so o m ogoč ili:

G la v n a  s p o n z o r ja :

GLIN Nazarje, BSH Hišni aparati Nazarje
O s ta l i  s p o n z o r j i :  O bčina  Nazarje, BIO Masa, Energetika Nazarje, SAM D om žale  -  PE Nazarje, G oren je  no tran ja  oprem a 
P oh ištvo  Nazarje, P revozn ištvo  P feiffer, P icerija Izoles Nazarje, Savinjske novice.

P R O S T O V O L J N O

G A S I L S K O  D R U Š T V O  N A Z A R J E

Z a d r e č k a  c e s t a  1 ,  3 3 3 1  N A Z A R J E

prireja

v e l i k o  v r t n o  v e s e l i c o  
z  b o g a t i m  s r e č e l o v o m

ob 8 5 -le tn ic i uspešnega d e lo van ja  in  
1 0 -le tn ic i te h n ič n o  reševalne enote ,

k i bo v soboto, 27. junija 2009

Ob 18. uri bo prikazana vaja tehničnega reševanja,
nato pa sledi veselo rajanje z ansamblom Okrogli muzikantje

Posebnost prireditve bo pečen vol na žaru ter druge dobrote

Prireditev bo v vsakem vremenu, saj je zagotovljen velik šotor



Trije meseci rasti

mag. BORUT REPŠE
pooblaščeni zastopnik KD Skladi 
d.o.o. in Publikum PDU d.d.

Za nami je že tretji mesec rasti na 
delniških trgih. V zadnjih treh 
mesecih z naložbami v delniške in 
mešane vzajemne sklade ni bilo 
mogoče zgrešiti. Prav vsi so 
zabeležili pozitivne donose. Če smo 
še v februarju ugotavljali, da so bili 
delniški skladi v letu 2009 slabih 10 
% pod vodo, lahko v začetku maja 
ugotovimo, da so v tem trenutku kar 
18 % v plusu.

Največje pridobil sklad, ki vlaga v 
ruske delnice. Ta je skoraj podvojil 
svojo vrednost, sledita mu še dva 
vzhodnoevropska sklada, ki imata 
tudi precej premoženja v ruskih del
nicah. Opazimo lahko, da je giban
je vrednosti ruskih delnic, med kat
erimi precejšnjo utež predstavljajo

VZAJEMNI SKLADI

delnice naftnih podjetij, precej podo
bno gibanju vrednosti nafte. Tudi 
slednja je od svojega dna, ko seje v 
decembru spustila do 35 dolarjev, 
skoraj podvojila vrednost in je že 
skoraj po 70 dolarjev. Pomladnemu

razcvetu je gotovo precej prispeva
lo vbrizgavanje svežega denarja s 
strani centralnih bank in državnih 
blagajn po celem svetu, in sicertako 
z nizkimi obrestnimi merami kot tudi 
z neposrednimi nakupi na trgu.

In kako naprej? Spodbujanje gosp

odarske rasti s tiskanjem poceni de
narja ima svoje meje. Svež denarje 
na borzne tečaje vplival zelo hitro in 
vprašanje je, koliko časa lahko takš
na rast še traja. V razvitih državah se 
padanje gospodarske rasti sicer že

upočasnjuje, toda rasti, ki smo je bili 
navajeni vzadnjem desetletju, najbrž 
še dolgo ne bo nazaj.

Je pa rast še vedno pozitivna na 
nekaterih hitro rastočih trgih. Zani- 
mivje podatek, daje v aprilu Kitajs
ka postala največja trgovinska part

nerica Brazilije, kar bi lahko kazalo, 
da lahko v prihodnjem obdobju 
pričakujemo naraščanje pomena 
hitro rastočih trgov.

Za mirno spanje je bolj od izbora 
pravega delniškega sklada pomem
bna razporeditev sredstev med del
niške, mešane, obvezniške in de
narne sklade. Američani imajo v 
varnejših obvezniških in denarnih 
skladih skupaj več kot 50 odstotkov 
svojih prihrankov, Slovenci pa manj 
kot 5 (pet) odstotkov. Tudi zato seje 
povprečna vrednost slovenskega 
portfelja zmanjšala za polovico, v 
ZDA pa le za 16%.

Glede na rast, ki sojo delniški in me
šani skladi že dosegli v letošnjem letu, 
bi bilo mogoče smiselno nova sredst
va namenjati v varnejše sklade in tako 
zmanjšati izpostavljenost morebitnim 
padcem. Pri KD Skladih sta varnejšim 
naložbam namenjena denarni sklad 
KD MM in obvezniški sklad KD Bond, pri 
Publikum PDU pa obvezniški sklad 
Publikum Bond. Krovni skladi nam 
omogočajo, da lahko neobdavčeno 
prehajamo med posameznimi podsk- 
ladi krovnega sklada.

DELNIŠKI SKLADI 1 MEŠANI SKLADI | OBVEZNIŠKI SKLADI
Povprečni donos vseh skladov na dan 3. junij 2009

Letos 18% Letos 8% Letos 5%
1 leto -30% 1 leto -22% 1 leto 1%
2 leti -38% 2 leti -27% 2 leti 2%
3 leta -24% 3 leta -10% 3 leta 3%
4 leta -11% 4 leta 0% 4 leta 3%
5 let 3% 5 let /% 5 let 14%

Donosi v zadnjih 3-mesecih na dan 3. junij 2009
Prvih 5 - delniški Prvih 5 - mešani Prvih 5 - obvezniški

ROM Russland 99% KD Galileo 36% SGAM Bd Eu Hi Yield 27%
PIA East Europe Stock 77% Ilirika Modri sklad 32% FT Global Total Return (N- 24%
RCM Osteuropa Aktien 75% KD Prosperita 32% FT Global Total Return (A- 24%
FT BRIC Fund (A-H) 72% Ilirika Modra 26% PF Emerqinq Markets 23%
SGAM Eq Eur Financial 71% NLBS Nova Evropa 21% ESPA Bond Europe Hiqh 22%

Zadnjih 5 - delniški Zadnjih 5 - mešani Zadnjih 5 - obvez niši i
RCM Healthcare 6% Perspektiva: WorldMix 7% RCM Global Rent -3%
Publikum Healthcare 6% Top-Fonds II “Der 7% SGAM Bd World -4%
EEF Eq Pharma [R] 6% RCM Global Mix 7% PF Global Aqqreqate -5%
EEF Eq Telecom [R] 5% Hypo Global Balanced 6% SGAM Bd Us Opport. -5%
PB Biotech Index 2% Top-Fonds I "Der 4% PIA Dollar Bond - 1 »

Vir: www.financna-tocka.si

NASVETI ZA VOZNIKE

Kako do pravilnega sedenja?
Med vožnjo mnogokrat opazujem 

nasproti vozeče voznike. Predvsem 
mlade. Različne avtomobile imajo: 
male, velike, športne, klasične ... 
Prav tako kot avtomobili, so različni 
vozniki. Predvsem v športno prede
lanih vozilih velikokrat opazim 
mlade voznike, ki v avtomobilu do
besedno ležijo, namesto da bi sede
li. To je zelo slabo! Ali to pomeni, da 
avto šole niso opravile svojega 
dela?

Slabo je vsaj iz treh tehtnih razl
ogov. Prvič je nevarno, ker v primeru 
nesreče varnostni sistemi ne oprav
ijo svojega dela. Voznik v ležečem 
položaju spodrsne izpod varnost
nega pasu, posredno tudi zračna 
vreča ne opravi svojega dela. Drugič 
v ležečem položaju hrbtenica trpi 
neprimerno bolj kot v vzravnanem 
položaju. Tretjič pa ležeči vozniki ne 
zmorejo tako dobro in hitro upravl
jati vozila kot pravilno sedeči vozni-

Višino sedeža nastavimo tako, da 
imamo dober pregled nad ces
tiščem in nad avtomobilskimi instru
menti.

Sedežno naslonjalo naravnamo 
tako, da smo najmanj 30 cen
timetrov oddaljeni od volanskega 
obroča. Hrbet se mora dotikati

naslonjala, roke pa v sredini volan
skega obroča ostanejo še rahlo 
pokrčene. To omogoča odlično 
vrtenje volanskega obroča in uprav
ljanje avtomobila.

Volanski obroči so nastavljivi po 
višini in globini. Nastavimo ga tako, 
da nam ne zakriva pregleda meriln
ikov in da zgornji del volanskega 
obroča z lahkoto dosežemo, pri tem 
pa roka ostane rahlo pokrčena.

Vzglavnik nastavimo tako, da je 
zgornji rob na višini našega zgorn
jega dela glave. To je pomembno v 
primeru nesreče, saj vzglavnik blaži 
nihanje glave.

Večina avtomobilov ima na levem 
delu poleg sklopke počivališče za 
nogo. Le-ta nam nudi oporo med 
vožnjo, da se ne opiramo na volan, 
temveč na počivališče. Volanski 
obroč je tako namenjen samo up
ravljanju vozila.

Ob upoštevanju vseh zgornjih točk 
sedimo varno in hrbtenici prijazno, 
pa še za hitro ter natančno vodenje 
vozila smo poskrbeli. Srečno do pri
hodnjič!

Igor Pečnik

ki. Samo poglejte si rally voznike, 
kako sedijo. Pokončno! In kako

Sedež voznika nastavimo tako, da 
ko stisnemo sklopko, ostane noga 
še rahlo pokrčena. To omogoča 
lahkotno opravljane z zavoro, s 
skloDko in s Dlinom.



GORNJESAVINJSKI SMUČARSKI KLUB NA OSKARJEVEM TEKU

Uspelo je tudi nam!
PLANINSKO DRUŠTVO MOZIRJE

Pohod na
Slavnik

V nedeljo, 10. maja, se je  Planinsko društvo 
Mozirje podalo na Primorsko. Povzpeli smo 
se na Slavnik, najbolj obiskan vrh Slavniške- 
ga pogorja in priljubljen izletniški cilj Primor
cev. Bil je  izredno lep sončen dan, kot nalašč 
za izlet.

Po poti smo občudovali divje potonike, ki raste
jo v naravi ob poti, cvetoče narcise in druge cvet
ice. Ob prijetnem pomenku je pot hitro minila. 
Lepo smo se imeli vsi od malih do velikih: bila je 
lažja pot, ki smo jo zmogli tudi tisti z ne pretirano 
kondicijo, naš cilj pa je nabirati kondicijo za nove 
podvige.

Spustili smo se tudi globoko v jamo Dimnice, 
kjer po starem izročilu »hudič duše dimi« (preka
juje), saj se iz jam kadi. No, mi hudiča sicer nis
mo videli, smo si pa v siju sijalk LED ogledali 
podzemne kraške lepote.

Nato smo si v vasici Slivje ogledali še izredno 
lepo cerkev sv. Martina iz 17. stoletja, kjer freske 
in križev pot Toneta Kralja iz let 1941-1944 (torej 
narejene med vojno!) prikazujejo upor proti 
okupatorju: vsi zlobni rimski vojaki so v uniformah 
in barvah osovraženih Italijanov, Poncij Pilat pa 
ima poteze Mussolinija -  pri križanju mu pomaga 
vojščak z obrazom Hitlerja. Jezus in angeli so v 
rdeče-belo-modri barvi Slovencev in predstavlja
jo slovenski narod, ki gaje napadel okupator.

Dan smo zaključili z večerjo in z željo, da se 
kmalu spet srečamo in ponovimo tako lep izlet. 
Pridružite se nam. Naslednji izlet bo julija, ko se 
bomo povzpeli na Dobrač na avstrijskem Ko
roškem. Veselo vabljeni!

Andreja Verbuč

WWW.

net
Najprej so se v teku na 400 metrov pomerili 

najmlajši Oskarji, stari od štiri do šest let. V tej 
skupini so tekli: Oskar, Anže, Jan, Anej, Gašper, 
Grega V.,Žak, Miha, Maja S„ Liza, Nuša, Neajina, 
Sara ter Mia-Sara.

Oskarjevtek pa je bil nekoliko bolj zahteven za 
otroke, stare od sedem do devet in drugo skupi
no, starih od deset do dvanajst let. Ti so pretekli 
dva kroga - progo, dolgo 800 metrov. Hitrosti v

Navadni ljudje se trudijo, da jim mine čas, 
pametni in nadarjeni se ga trudijo koristno 
izrabiti.

Walter C. Scott

Vsi, ki so se udeležili Oskarjevega teka, so bili 
zmagovalci in ker so se vsi, brez izjeme, odrezali 
tako dobro in spoznali glavno načelo tekmovan
ja, da je važno sodelovati, so dobili tudi prave 
medalje, ki so se še cel dan ponosno svetile okoli 
vratu.

Seveda pa je na startu teka žensk ob desetih 
čakala tudi »peterka GSK«. Med tekom so se 
postavili novi rekordi, stopničke so zasedle iz
vrstne tekačice, zmagovalke pa smo bile tudi me. 
Čestitke Petri, Mateji, Mojci in Janci za dober tek!

Zahvala velja tudi moškemu delu spremstva 
(Davidu, Frančku, Janezu, Luku, Roku in Tadeju), 
kije prevzelo varstvo otrok na sami prireditvi. Za 
razpoznavnostje poskrbela družina Sablatnik, ki 
nas je opremila z enotnimi majčkami. Hvala!

Rekordno število Oskarjev, ki so tekli v štirih kate
gorijah, je torej dobra napoved za razvoj teka v 
naprej. Do naslednjega pa bomo mi pridno tre
nirali in si nabirali novih moči!

JM

V soboto, 30. maja, je v ljubljanskem Tivoli
ju potekal četrti dm tek za ženske. Z najmlajši
mi člani Gornjesavinjskega smučarskega klu
ba (GSK) smo se že drugo le to  zapored 
udeležili Oskarjevega teka in bili del več kot 
sedem tisoč glave množice, ki se je zabavala 
v centralnem parku prestolnice.

Vreme je bilo čudovito, ne prevroče, ne prehlad
no, ravno pravšnje za tek. Mladi tekmovalci so 
nestrpno čakali na start. Da bi čas do njega hitreje 
minil, so poskrbeli Čuki. Ti so malčke tudi dobro 
ogreli s svojimi skladbami in pripomogli, daje bil 
tek še lažji.

tem teku so bile že zelo visoke, kakor tudi potreb
na vzdržljivost. Pohvale za odličen tek gredo 
Juliji, Miši, Maji F., Gregu Z„ Roku, Lani, Maxu, 
Urbanu F. ter Urbanu M., ki so dokazali, da niso 
samo dobri smučarji, ampak uspešni mladi vs
estranski športniki.

Člani Gornjesavinjskega smučarskega kluba, ki so se v ljubljanskem Tivoliju udeležili
Oskarjevega teka

STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

Tekma z 

malokalibrsko 

pištolo
Na strelišču Lovske družine Gornji Grad je tam

kajšnje strelsko društvo 14. junija organiziralo 
strelsko tekmovanje z malokalibrsko pištolo Dru- 
lov na 25 metrov. Najbolj ostro oko in mirno roko 
je imel Boris Purnat, saj je nastreljal 92 krogov, 
Ciril Kolarje bil s 84 krogi drugi, Srečko Trogar pa 
z 82 tretji.

Jože Gomboc



6. PRVENSTVO LOVSKE ZVEZE SLOVENIJE

Odlična skupna uvrstitev domačina

Žehlja

Najboljša ekipa v streljanju je bila ekipa Savinjsko-Kozjanske zveze 
lovskih družin, ki je osvojila kar sedem pokalov v različnih lovskih 

disciplinah (foto: Marija Šukalo)

Lovska družina Gornji Grad je bila 
organizator 6. prvenstva Lovske 
zveze Slovenije v lovski kombinaci
ji. Na strelišču v Zagradišču se je 
prvo junijsko soboto zbralo 72 tek
movalcev iz 15 lovskih zvez, ki so se 
pomerili v strelskih disciplinah: gli
nasti golobi in lovska risanica.

V uvodu je ob kratkem kulturnem 
programu bočkih pevcev in rogis- 
tov tekmovalce ter obiskovalce 
pozdravil predsednik Lovske dru

žine Gornji Grad Milan Močnik. Ob 
predstavitvi lovnega območja je 
tekmovalcem zaželel mirno roko in 
ostro oko. K tem željam se je 
pridružil tudi predstavnik Lovske 
zveze Slovenije Brane Kurnik in 
župan občine Gornji Grad Stanko 
Ogradi.

Tekmovalci so se razvrstili na treh 
različnih streliščih. Z lovsko risanico 
so poskušali v različnih položajih 
zadeti prašiča, gamsa, lisico in srn-

ŠPORTNI PARK VARPOLJE

Začetek ZLOM-a 2009
Pred nami je nova sezona zgornje- 

savinjske lige odbojke na mivki 
(ZLOM), ki jo že vrsto let uspešno or
ganizira Športno društvo Gmajna. 
Tokrat je v igri 22 ekip v moški, ženski 
ter mešani konkurenci, ki se bodo v 
vročih sobotnih popoldnevih junija in 
julija med seboj pomerili po 
enokrožnem ligaškem sistemu, v av
gustu pa sledi še zaključni »Play off«.

Že po odigranem prvem krogu 
sodeč nas čaka izredno zanimiva 
sezona z močno in izenačeno 
konkurenco, kjer ne manjka dobrih 
ekip in zvenečih imen slovenske 
odbojke. Med moškimi dvojicami 
bosta nedvomno tudi tokrat vrh kro
jila  lanska zmagovalca Bara 
Grabenček, ki imata v letošnji sezo
ni izredno močno konkurenco v paru

Kave bara Zmajeva votlina. Slednja 
sta prvo medsebojno priliko izkoris
tila že kar v prvem krogu in s tem 
samo potrdila vlogo favoritov.

O organizaciji lige in udeležbi je 
vodja ZLOM-a 2009 Boštjan Bele 
povedal: »Tudi letos smo lahko izred
no zadovoljni z udeležbo. Prijav je 
bilo sicer še več, vendarsmotudi mi 
številčno omejeni glede na velikost 
kapacitet, s katerimi razpolagamo v 
našem športnem parku. Veseli de
jstvo, da se iz leta v leto srečujemo 
z novimi obrazi, liga se vse bolj širi, 
s tem pa se širi tudi naša pre
poznavnost. Trudimo se zagotoviti 
kar najbolj optimalne pogoje sode
lujočim in upam, da nam to kar do
bro uspeva.«

Franjo Pukart

jaka, nato pa še glinaste golobe, in 
sicer A- trap lovski položaj in com- 
pak.

Med posamezniki je bil v lovski 
kombinaciji najboljši Jelen Marko - 
Koroška zveza lovskih družin, drugo 
in tretje mesto pa sta si pristreljala 
člana Savinjsko-Kozjanske zveze 
lovskih družin, domačin Dušan 
Žehelj in Dušan Urankar. Z odličnima 
uvrstitvama sta pripomogla svoji 
ekipi, da je ta v lovski kombinaciji 
zasedla prvo mesto. Drugoje osvo

jila ekipa Koroške lovske zveze in 
tretje Zveza lovskih družin Zasavje.

Celodnevno druženje članov ze
lene bratovščine iz vse Slovenije je 
po ocenah predsednika gornjegra
jske družine Milana Močnika in vod
je tekmovanja Nanija Tirška poteka
lo v prijateljskem vzdušju. Čeprav so 
dobri rezultati bili pomembni, 
podeljeni pokali pa njihova potrditev, 
so ob zaključku druženju ostali pos
transkega pomena.

Marija Šukalo

STOFL'C LIGA V MALEM NOGOMETU

V Žekovcu zopet prva 

Lepa Njiva
Preteklo soboto je bilo odigrano 

zadnje kolo Štofl'c lige v malem 
nogometu v Žekovcu. V sezoni 
2008 /2009 je sodelovalo deset 
ekip iz okoliških krajev. Tekmovanja, 
ki so potekala v nedeljah popoldne, 
si je vedno ogledalo veliko število 
gledalcev. Ti so imeli kaj videti, saj 
seje kakovost tekem v primerjavi s 
prejšnjo sezono zelo dvignila.

Dodatno je k atraktivnosti tekem 
pripomogel tudi sistem igranja 3 + 
1, kije omogočal bolj odprto igro z

veliko goli. V močni konkurenci je 
največ nogometnega znanja že dru
go leto zapored pokazala ekipa 
Lepe Njive, ki je z neverjetno serijo 
17 zmag in le enim porazom zanes
ljivo uvrstila na prvo mesto. Drugo 
mesto je pripadlo ekipi Ljubija Sle- 
menšek Jani s.p„ tretji pa so bili igral
ci Tesarstva Napotnik. Pokal za na
jboljšega strelca lige je osvojil Bošt
jan Oblak (Lepa Njiva) s kar 58 za
detki.

BG

PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Državni prvaki na 

orientaciji
Mladi planinci nazorskega društva 

so znova dokazali, da svojo ljubezen 
do planin ne jemljejo zlahka. Ravno 
nasprotno, postajajo pravi profesion
alci na svojem področju in se v 
planinskih orientacijskih tekmovanjih 
uvrščajo v sam slovenski vrh. Njiho
va ekipa je namreč državna zmagov
alka v svoji kategoriji na Slovenskem 
planinskem orientacijskem tek
movanju (SPOT).

SPOT 2009 seje konec maja odvi
jal na Pohorju, iz PD Nazarje sta se 
ga udeležili dve ekipi. Tekmovanje, ki

je potekalo v okolici Areha, je bilo za
htevno, za končanje vseh nalog je 
bilo potrebnega veliko truda in znan
ja. Kljub težavnosti prog in zastav
ljenih nalog se je najbolje odrezala 
ekipa B iz Nazarij, ki sojo sestavljali 
Tadeja Pečnik, Patricija Ostruh, Pet
ra Lamprečnik, Anamarija Šporin- 
Plaznik in Miha Grudnik. Zastavljene 
naloge je dobro opravilatudi ekipa E, 
ki je v sestavi: Zora Štrucelj, Tatiana 
Remic, Marjan Ostruh, Bojan Golob 
in Robi Teržan zasedla 5. mesto.

TG



DARKO REPENŠEK, MEDNARODNI ROKOMETNI SODNIK

Predzadnja sezona v 
karieri v znamenju 

lažnih obtožb

Darko Repenšek (foto: Franci Kotnik)

D rža vno  ro k o m e tn o  p rv e n s tv o  s e  je  

le to s  k o n č a lo  s s la v je m  G o re n ja  v 

m o š k i in  K rim a  v  ž e n s k i k o n k u re n c i. 

G o re n je  je  p o d p rv a k  le to š n je g a  p o k a 

la  EHF, C e lje  P iv o v a rn a  Laško  je  n a 

jv e č je  ra z o č a ra n je  p ra v k a r  z a k lju č e n e  

sezo n e . S lo ve n ska  m o š k a  re p re z e n t

a n ca  se  v  te h  d n eh  b o r i za  n a s to p  na 

e v ro p s k e m  p rv e n s tv u , k i bo  p r ih o d n je  

le to  v  A v s t r i j i ,  m e d n a ro d n i s o d n iš k i 

p a r  R epenšek-P ožežn ik  pa so  n e k a te r i 

m e d ij i  v  p re te k lih  te d n ih  o m e n ja li v  

zvez i z  d o m n e v n im  p o d k u p o v a n je m  v 

m e d n a ro d n e m  ro k o m e tn e m  p ro s to ru . 

V eč  k o t d o v o lj ra z lo g o v  za p o g o v o r z 

D a rk o m  R e p e n š k o m  -  za  z a č e te k  o 

d o m a č i ro k o m e tn i s c e n i.

Vsekakor velja, daje bila letošnja sezona v obeh 
najelitnejših tekmovanjih slovenske lige, tako v 
moški kot v ženski konkurenci, izredno zanimiva. 
Skrbi le ugotovitev, da izenačenosti v prvi moški 
ligi ni bilo zaradi izjemnega dviga kvalitete tek
mecev Celja Pivovarne Laško, našega dolgolet
nega prvaka, temveč zaradi tega, ker je Celje tako

drastično padlo. Celjani so razočarali na celi črti, 
predvsem pa zaradi odnosa do igre, do imena 
Rokometnega kluba Pivovarna Laško in do navi
jačev. Menim, da je Gorenje zasluženo državni 
prvak, nenazadnje tudi zaradi manjšega števila 
porazov v primerjavi z največjim konkurentom 
Cimosom iz Kopra.

Kar se tiče ženske prve lige, velja poudariti, da 
Krim ne nastopa celo sezono v tem tekmovanju, 
temveč se pridruži najboljšim šele v končnici. 
Veseli dejstvo, da seje v slovenskem prostoru 
znova našel klub, vtem primeru Olimpija, kije 
sposoben premagati Krim. Njun zadnji dvoboj, ki 
sva ga sodila s kolegom Jankom Požežnikom,je 
odločil dobesedno zadnji met, Krimu pa je ven
darle uspelo osvojiti še en naslov samo 
državnega prvaka.

- Kako ocenjujete letošnje nastope slovenskih 
klubov v evropskih pokalih?

Celjani so nam pripravili veliko razočaranje, na 
drugi strani pa lahko govorimo o zgodovinskem 
uspehu Gorenja. Zavedati se moramo, daje pokal 
Evropske rokometne zveze drugo najelitnejše 
rokometno tekmovanje na stari celini, v katerega 
se uvrstijo tisti klubi, ki v prvem oziroma drugem 
delu izpadejo iz lige prvakov. To so same vrhun
ske ekipe in v takšni konkurenci je Gorenje prišlo 
v finale. To je tako za Velenjčane kot za slovenski 
rokomet izjemen uspeh, ki ga mnogi morda ne
koliko podcenjujejo.

V ženski konkurenci uvrstitev Krima med osem 
najboljših ekip kaže na uspešno sanacijo v klu
bu, ki poteka pod vodstvom dr. Marte Bon. Oseb
no sem mnenja, da bodo morali v Krimu v prihod
nje bodisi zmanjšati število tujk bodisi se zahval
iti nekaterim že odsluženim igralkam. Zdi se mi, 
daje politika, ki jo imajo v Olimpiji, bistveno bolj
ša, kot je Krimova. Lahko smo zadovoljni, da 
bomo imeli v prihodnji sezoni v ligi prvakinj dva 
predstavnika, poleg Krima še Olimpijo, vendar se 
bo morala slednja, v kolikor želi odigrati solidno 
vlogo v mednarodni konkurenci, okrepiti z igralko 
ali dvema, morda tudi tujkama.

- Kakšno je stanje v slovenski rokometni organ
izaciji, ki jo sedaj vodi mag. Franjo Bobinac, hkra
ti tudi predsednik Rokometnega kluba Gorenje?

Dejstvo je, daje Zoran Jankovič včasu svojega 
predsedovanja Rokometni zvezi Slovenije pustil 
velik pečat. Niti dr. Marjan Sedej niti kasneje Žiga

Debeljak, ki sta bila na predsedniško funkcijo 
kadrovana nekako »prisilno«, nista bila sposob
na nacionalne rokometne organizacije voditi na 
podobno visokem nivoju, kar pa seje na srečo 
spremenilo z izvolitvijo mag. Franja Bobinca, kije 
ne samo uspešen gospodarstvenik, ampak tudi 
ljubitelj športa, predsednik RK Gorenje in pod
predsednik RK Olimpija.

Slovenska rokometna javnost ima sedaj večje 
zaupanje v pisarno Rokometne zveze Slovenije, 
k čemur je pripomogla tudi zamenjava general
nega sekretarja. Mag. Tomaž Jeršič je bil vrhun
ski rokometaš in dolgoletni reprezentant, ima tudi 
bogate izkušnje iz gospodarstva, kar ob pozna
vanju rokometa predstavlja pozitivno sinergijo. V 
sodelovanju z vodstvom rokometne zveze skuša
mo kreirati relacije do združenj ligašev in do naše 
sodniške organizacije, Zveze društev rokometnih 
sodnikov Slovenije.

» S o d n ik i s m o  p r e p r ič a n i ,  d a  b i 

m o ra la  im e ti n a ša  o rg a n iz a c ija  po v 

se m  e n a k o p ra v e n  p o lo ž a j k o t č la n i

ca  R o ko m e tn e  zveze  S lo v e n ije , ve n 

d a r  v  p re te k lo s ti te m u  n i b i lo  tako .«

Sodniki smo prepričani, da bi morala imeti naša 
organizacija povsem enakopraven položaj kot 
članica Rokometne zveze Slovenije, vendar v pre
teklosti temu ni bilo tako. Franjo Bobinac kot 
predsednik pozitivno deluje v smeri iskanja ust
reznih rešitev in umirjanja konfliktov, ki so lani 
pripeljali celo do tako imenovanega sodniškega 
štrajka, ki pa ni bil štrajk, temveč zgolj jasno opo
zorilo sodnikov, da ne bomo dovolili manipuliran
ja z nami.

- Kako spremljate rezultate rokometnega klu
ba v Nazarjah, kjer ste bili eden izmed soustano
viteljev?

Pošteno povedano sem imel v letošnjem letu 
zelo malo časa slediti dogodkom v nazorskem 
rokometnem klubu, posredno pa sem dobil infor
macije, da so se pojavile težave s trenerskim 
kadrom. Že od ustanovitve kluba vemo, da ima
mo v Zgornji Savinjski dolini velik deficit na 
kadrovskem področju in smo bili zato prisiljeni 
sprva poiskati strokovni kader izven doline. Hkra
ti smo investirali v mladega domačega trenerja



Jaka Mikeka, ki je opravil vse verificirane pro
grame na fakulteti za šport. Žal seje zgodilo, da 
zaradi študijskih in delovnih obveznosti ne more 
več prevzemati vseh trenerskih zadolžitev in 
odgovornosti. Istočasno seje pojavila tudi kriza 
vodenja, kajti delo v klubu ves čas temelji pred
vsem na aktivnosti staršev otrok, ki trenirajo. 
Nekateri smo se iz različnih razlogov umaknili, 
problem pa se kaže zlasti v tem, da po končani 
osnovni šoli zaradi spremembe kraja šolanja 
izgubljamo zelo dobre igralke. Iz točno tega ra
zloga smo bili pred časom prisiljeni razpustiti 
kadetsko ekipo.

»Ni iz k lju č e n o , da  s e  je  im e  s o d n i

ške g a  p a ra  R epenšek-P ožežn ik  po

ja v ilo  v  m e d ijih  v  ta k o  n e g a tiv n i lu č i 

v  zvez i z m o jo  k a n d id a tu ro  za  p re d s 

e d n ik a  sve to vne  s o d n iš k e  o rg a n iza 

c ije .«

Zelo bi mi bilo žal, če sedanjih težav ne bi uspeli 
rešiti, kar bi lahko pripeljalo do prenehanja 
delovanja kluba, zato upam, da se bo našla poz
itivna energija vseh, ki nam rokomet veliko pome
ni -  tako tistih, ki so vpeti v klub zaradi svojih otrok, 
kot tistih, ki so v šport vpeti v lokalnem okolju. 
Nenazadnje ne gre pozabiti, daje Rokometni klub 
Nazarje v minulem obdobju dosegel dva izjem
na uspeha z drugim in tretjim mestom na final
nem turnirju državnega prvenstva mlajših deklic.

- Verjetno ne moremo biti zadovoljni tudi z re
zultati naših rokometnih reprezentanc v zadnjem 
obdobju?

Vsekakor ne. Pri tem sem še posebej kritičen do 
odnosa nekaterih reprezentantov, zlasti tistih, ki 
igrajo v tujini, do dresa z državnim grbom. Omen
jeni rokometaši igrajo za svoje klube na povsem 
drugačen način kotza nacionalno izbrano vrsto. 
Za klub so kot profesionalci pripravljeni stisniti 
zobe in odigrati pomembne tekme kljub manjšim 
poškodbam, ko pa gre za reprezentanco, ve
likokrat najdejo različne razloge, da se na poziv 
selektorja ne odzovejo oziroma odpovedo svoje 
nastope. Če govorimo o moški reprezentanci, ki 
je sedaj sredi kvalifikacijskega ciklusa za uvrstitev 
na evropsko prvenstvo v Avstriji, menim, da pri 
tem ne bi smeli imeti večjih težav, če ne bomo 
podcenjevali nasprotnikov, kot sta Belorusija in 
Izrael. Škoda, da smo za gol izgubili tekmo proti 
Nemcem v Celju, medtem ko na njihovem terenu 
nismo imeli nobenih možnosti.

- Kakšna je bila minula sezona za sodniški par 
Repenšek- Požežnik?

Za naju z Jankom Požežnikom je bila ta sezona 
predzadnja, saj se nama prihodnje leto sodniška 
kariera zaradi najine starosti končuje. Odsodila 
sva šesttekem lige prvakov in kvalifikacijsko tek
mo za evropsko prvenstvo. Ko so se aprila v nem

škem časopisu pojavile informacije v zvezi z dom
nevnim podkupovanjem rokometnih tekem, smo 
bili trije sodniški pari iz Evrope umaknjeni oziro
ma nas niso več delegirali. Na ta načinje to sezo
no, kar se naju tiče, zaznamovala predvsem gren
ka izkušnja, velika bolečina in velika krivica, ki se 
nama je zgodila zaradi navedb v omenjenem 
časopisu pri razčiščevanju morda res nečistih 
stvari v rokometnem klubu THW Kiel.

- Za kaj pravzaprav gre v tej aferi?
Predvsem gre za pranje umazanega perila v 

Kielu. Najini imeni sta bili v nemškem časopisu 
omenjeni v zvezi z lansko tekmo Kiel: Ademar 
Leon. To je bila tekma, ki je odločala, kdo se bo 
uvrstil v polfinale in finale lige prvakov. Pred to 
tekmo naj bi bila s klubskega računa dvignjena 
določena vsota denarja, ki naj bi bila po mnen
ju nekaterih namenjena podkupovanju sodnik
ov. Ko so se te dezinformacije, laži in insinuaci
je, morda tudi z namenom najine diskreditacije, 
začele pojavljati v medijih in bile povzete tudi v 
slovenskem časopisju, sva odreagirala, tudi na 
pobudo vodstva Rokometne zveze Slovenije in 
ministra za šolstvo in šport, z novinarsko konfer
enco, kjer sva predstavila dejstva in kategorično 
zavrnila vse podle namige v zvezi z domnevnim 
podkupovanjem.

»Za n a ju  z J a n k o m  P ožežn ikom  je  

b i la  ta  s e z o n a  p re d z a d n ja , s a j se  

na m a  p r ih o d n je  le to  s o d n iš k a  k a r i

e ra  z a ra d i n a jin e  s ta ro s t i k o n č u je . 

O d so d ila  sva  š e s t te k e m  lig e  p rv a k 

o v  in  k v a lif ik a c ijs k o  te k m o  za e v ro p 

s k o  p rve ns tvo .«

Žal se nikoli ne da v celoti popraviti tega, kar 
lahko mediji naredijo nekomu z objavljanjem 
neresnic. Resnica pa je ta, da midva nikoli in nik
dar v najini 16-letni mednarodni sodniški karieri, 
da ne omenjam mojega 30-letnega sojenja, nis
va prejela nobene podkupnine, niti nisva dovoli
la, tudi če je kdo poskušal, da bi se o tem sploh 
pogovarjali. To je vsakdo zelo hitro ugotovil in 
sprevidel, da je naredil veliko napako, ko je to 
sploh omenil.

Ko seje začelo pisanje v nemškem časopisju, 
sva od številnih prijateljev in kolegov sodnikov, 
lahko rečem z vsega sveta, dobila številna spo
ročila podpore, saj sva si renome, ki ga imava v 
svetovnem rokometnem prostoru, ustvarila zgolj 
in samo s poštenim, korektnim odnosov do vseh 
akterjev, ne glede na to, kje so se tekme igrale. S 
hrabrim sojenjem ali kotje nekdo napisal: »kersta 
imela jajca, so ju  tudi pljuvali«, nisva nikoli fa
vorizirala domačinov, ampak sva vedno tudi gos
tom omogočila možnost zmage, če so bili boljši 
tekmec.

In še nekaj je zanimivo. Ali si lahko predstavljate, 
da bi na omenjeni tekmi 13. marca dejansko kaj

dobila, potem pa bi mesec in pol kasneje sodila 
finale lige prvakov tej isti ekipi v isti dvorani, in da 
bi slednja kljub prednost dveh golov z gostovan
ja v Španiji izgubila in tako zgubila tudi v glavah 
že osvojeni naslov evropskega prvaka? Je pa 
mogoče, daje nekdo klubska sredstva res dvig
nil in zadržal zase, svoje ravnanje pa opravičeval 
stem, da jih je nekomu dal, recimo sodnikoma.

- Kje so po vašem mnenju motivi za tovrstno 
pisanje v nemških medijih?

Ni izključeno, da seje ime sodniškega para 
Repenšek-Požežnik pojavilo v medijih v tako neg
ativni luči v zvezi z mojo kandidaturo za predsed
nika svetovne sodniške organizacije. Pred dnevi 
je v Egiptu potekal kongres Mednarodne 
rokometne zveze, na katerem so potekale tudi 
volitve najvišjih organov te organizacije. S strani 
slovenske rokometne zveze sem bil kandidiran za 
enega od petih predsedniških kandidatov sodni
ške organizacije, nobena skrivnost pa ni, da sije 
skandinavsko-nemška rokometna javnost zelo 
želela pridobiti nazaj položaj predsednika sve
tovne sodniške organizacije.

in še nekaj je pomembno. Kot pisec tovrstnih in
sinuacij se v nemškem časopisju pojavlja vedno 
eden in isti avtor, Erik Eger, kije že leta 2003 pisal 
o domnevni podkupnini pet tisoč dolarjev, ki naj 
bijo prejela na kvalifikacijskem olimpijskem furnir
ju v Afriki. Ko sem se malce bolj temeljito posvetil 
klipingu v nemškem časopisju, sem ugotovil, da 
naju je prav seciral. Ker nama je bila s tem nare
jena velika škoda, sva preko nemške odvetniške 
pisarne že sprožila ustrezne postopke zoper 
odgovorne. V nemškem časopisju je bilo mogoče 
tudi zaslediti, da naj bi njihovo tožilstvo zaprosilo 
slovenske organe pregona, da razčistijo te za
deve. Zelo bi bil vesel, če bi se to res zgodilo, ven
dar se zaenkrat ni zgodilo še nič. Torej, še ena 
insinuacija več.

- Tik pred iztekom vajine dolgoletne sodni
ške kariere je to brez dvoma zelo neprijetna 
s itua c ija ...

Celotna zadeva predstavlja za naju veliko ra
zočaranje in veliko bolečino. Vsakemu na svetu 
lahko brez pomislekov pogledava globoko v oči 
in to mnogi vedo in prav zaradi tega sva bila ver
jetno marsikdaj komu moteč element. Vedno sva 
sodila po pravilih oziroma v dobro rokometa, nikoli 
pa v interesu rokometnih funkcionarjev.

Ker je na nedavnem kongresu IHF na predsed
niškem položaju ostal Hassan Moustafa, večjih 
sprememb v rokometni organizaciji ni realno 
pričakovati. Evropa je v svetovnem merilu po tej 
plati hendikepirana, okorelo, k sebi v prid obrnjeno 
strukturo IHF pa bi bilo treba temeljito prevetriti. 
Žal zaradi senilnih gospodov, ki ne sledijo času 
in gledajo predvsem na lastne interese, rokomet 
ne bo nikoli primerljiv z nogometom. A ne glede 
na vse neljube zaplete konec tega meseca 
odhajava s slovensko olimpijsko delegacijo sodit 
na mediteranske igre v Pescaro v Italiji.

Pogovarjal se je Franci Kotnik



MARATON FRANJA BTC CITY LETNA LIGA V KOŠARKI V MOZIRJU

Heli s poškodovanim  

kolesom
Minulo nedeljoje potekal mednar

odni kolesarski maraton Franja BTC 
City. 28. športne prireditve se je 
udeležilo rekordno število, več kot 
4.200 kolesarjev. Tekmoval je tudi 
Zgornjesavinjčan Andrej Marovt 
Helešič.

Na 156 kilometrovdolgi progi letos 
ni imel veliko sreče. Kljub temu da se 
je aktivno odzival na pobege tek
mecev, si ni uspel priboriti dobre tek
movalne pozicije. To je botrovalo 
tudi njegovi končni uvrstitvi na 46. 
mesto. Tokrat si je prvo mesto

privozil Gregor Tekavec, najboljša 
ženska je bila Petra Zrimšek.

»Letosje o najboljših odločal šprint 
strnjene glavnine, kar ni moja spe
cialnost. V cilju pa meje čakalo novo 
presenečenje, poškodba kolesa, ki 
je na poti sploh nisem opazil. Kljub 
resni okvari mojega enoslednega 
vozila, delni lom sprednjega kolesa, 
sem imel srečo, da sem progo 
prevozil v celoti in odnesel celo 
kožo,« je ob koncu tekmovanja po
vedal Helešič.

Marija Sukalo

Tradicija se nadaljuje 

kljub začetnim težavam
Dvoranska košarkarska tek

movanja se počasi zaključujejo. Da 
pa to ni nujno konec za košarkarske 
navdušence in entuziaste, je le-tem 
na voljo letna košarkarska liga na 
igrišču »v luknji« v Mozirju.

Ligaško tekmovanje je že tradi
cionalno druženje ljubiteljev koša
rke. Je idealna priložnost za vse, ki 
želijo tekmovati in preživljati prosti 
čas v družbi košarkaških prijateljev. 
Letos seje zbralo osem ekip, in sic
er Lista Prihodnosti, Gornji Grad, 
Veterani Elektra, Pekarna Rednak,

ŠD Mozirje, LPT Praznik, ŠD Raduha 
in Ljubno.

Letošnja liga bi se morala pričeti
23. maja, vendar je nekoliko pona
gajalo vreme. Tako seje liga začela 
nekoliko kasneje z odigranim 2. 
krogom. Izpuščeni 1. krog bodo na
doknadili kasneje. V petek, 13. juni
ja, je bil odigran že 4. krog tek
movanja. Trenutno je v vodstvu eki
pa Lista Prihodnosti, kije dosegla tri 
zmage. Naslednji krog bo odigran v 
soboto, 20. junija.

Roman Mežnar

Č R N A  K R O N I K A

• MEDVED V POTOKU
Podolševa: Člani Lovskega društva Solčava so 16. junija obvestili 

policiste Policijske postaje Mozirje, da so v potoku Jurčef, izven naselja 
Podolševa, našli kadaver medveda. Ogled kraja dogodka so opravili v 
sodelovanju z lovsko-gozdarskim inšpektorjem, vodjo odseka za pros
to živeče živali pri Zavodu za gozdove Slovenije in raziskovalcem pri 
oddelku za gozdove Biotehniške fakultete v Ljubljani.

Pri podrobnem pregleduje bilo ugotovljeno, daje kadaver brez glave, 
kože in stopal, iz notranjosti pa so bili odstranjeni notranji organi. Na 
njem je bila najdena vhodno izhodna strelna rana ter zareze med kost
jo noge in kitami, kar nakazuje, daje bil medved obešen za zadnje noge 
in očiščen.

Z zbiranjem obvestil je bilo ugotovljeno, da bi lahko vtem primeru šlo 
za medveda z imenom Rožnik, ki mu je bila nameščena ovratnica za 
sledenje gibanja. Signal medveda je bil nazadnje zaznan 1 .junija 2009 
na Borovnikovem vrhu, ki je okoli 500 metrov na ozemlju Republike Avst
rije. Preiskava o sumu storitve kaznivega dejanja nezakonitega lova še 
poteka.

• NASILJE V DRUŽINI
Nazarje: 12. junija ob 15.35 uri je bil dežurni Policijske postaje Mozirje 

obveščen, daje znani moški kršil javni red in mir na domačem naslovu 
v Nazarjah. Po opravljeni intervenciji in zbranih ugotovitvah policistov 
bo osumljenec zaradi suma storitve kaznivega dejanja nasilja v družini 
kazensko ovaden.

• NESREČA HRVAŠKEGA PLANINCA
Logarska dolina: 13. junija seje v Turskem žlebu na Okrešlju zgodila 

gorska nesreča. Planincu, hrvaškemu državljanu, je med spustom 
zdrsnilo. Pri tem sije zlomil nogo. S helikopterjem je bil odpeljan v klinič
ni center.

• UDARIL GA JE V OBRAZ
Rečica ob Savinji: 14. junija zjutraj je občan, ki se je tekom noči na

hajal na veseličnem prostoru gasilske veselice na Rečici ob Savinji, 
obvestil dežurnega policista, da gaje na prireditvi znani moški udaril v 
predel obraza in mu prizadejal telesne poškodbe. Po vseh zbranih ob
vestilih bodo policisti zoper kršitelja ukrepali v skladu z zakonom.

Hvala vam mama, 
za rojstvo, življenje.
Hvala za skromnost, 
ljubezen, skrbi.
Hvala za bisere stkane v trpljenju. 
Mama naj večno vam svečka gori.

ZAHVALA

R ozalija  GOLIČNIK
(1912  -  2009)

Prisrčna zahvala vsem sorodnikom, sosedom, znancem, prijateljem in 
tistim, ki so nam izrazili sožalje, jo osebno in v mislih pospremili na 
njeni zadnji poti. Darovali cvetje, za svete maše in se je spomnili v 
molitvi.
Prav lepa zahvala osebju Bolnišnice Topolšica, enako tudi dr. Karmen 
in sestri Sonji za pomoč na domu. Topla zahvala tudi nečakinji Ivanki 
ob požrtvovalnem trudu za našo mamo.
Hvala gospodoma duhovnikoma Sandiju in Jožetu za lepo opravljen 
obred, pevcem, govornici Albini, Pogrebni službi Morana, praporščaku 
Slavku Gostečniku ter vsem, ki ste našo mamo spoštovali in kaj dobre
ga storili zanjo ter jo v tako velikem številu pospremili na zadnji poti.

Vsi njeni

Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica 104c, 3326 Topolšica

■ IZD E LA V A  N AG RO BNIH  SPOM ENIKOV, 

■O KEN SKIH  P O LIC  in

D R U G IH  IZ D E LK O V  IZ  K A M N A
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B ilje  tih in lep 
ju n ijsk i večer, 
ko je  za vedno 
zaspalo tvoje srce.

ZAHVALA

ob boleči izgubi dragega moža, očeta in dedija

V lad im irja KRAJNCA
Posebna zahvala reševalcem, gasilcem PGD Nazarje in zdravnikom 
celjske bolnišnice, ki so mu lajšali bolečine. Zahvaljujemo se g. župniku, 
PGD Šmartno ob Dreti in  Nazarje.
Ga. Mariji B. in Ireni, g. Zidarnu in zastavonošem, Jelki in Pozničevema. 
Zahvala vsem sosedom, sorodnikom, znancem in prijateljem za daro
vane sveče in vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti in nam stali ob 
strani v težkih trenutkih.

Žalujoči: žena Marija, hči Lili in vnuk Dejan.

Kogar imaš rad, nikoli ne umre, 
le daleč, daleč od tebe je ...

ZAHVALA

V 80. letu starosti nas je zavedno zapustil

M ihael BLAŽIČ
iz Mozirja

Ob tej boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, pri
jateljem, sosedom in znancem za podarjene sveče, cvetje in darovane 
svete maše. Zahvaljujemo se gospodu patru za opravljen cerkveni 
obred. Posebna zahvala velja dr. Ireni Blažič-Lipnik za nudenje zdravni
ške pomoči. Hvala kolektivu Premogovnika Velenje za izkazane rudar
ske časti. Iskrena hvala vsem, k i ste nam v teh težkih trenutkih poma
gali in ga v velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640

Čez noč, čez nočpregrnila travica svet je , 
čez noč, čez noč na travo se vsulo je  cvetje.

(Oton Zupančič)

ZAHVALA

ob boleči izgubi ljubljenega moža, očeta, brata, dedka in pradedka

A lojza POTOČNIKA
(1923 -  2009)

Hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem, ki ste nam 
bili v hudih časih uteha in v žalosti tolažba. Hvala, da ste ga v tako ve
likem številu pospremili na njegovi zadnji poti, darovali cvetje, sveče 
in za svete maše.
Zahvaljujemo se gospodu Luknarju, gospodu Ocvirku in gospodu Če
plaku za opravljen duhovni obred, pevcem za zapete žalostinke, go
vornikoma za poslovilne besede, praporščakom, gasilskemu društvu 
Rečica ob Savinji, pogrebni službi Morana, urgentni službi Zdravstve
nega doma Mozirje, gospe Jelki Bider Reiter za lepo okrasitev s cvetjem, 
gospe Mariji Prislan za pomoč v vežici, gospe Marti Solar za darovano 
pecivo in poslovilno molitev.

Žalujoči: žena Marica, sinova Alojz in Ivo, vnuk Dejan 
z družino, vnuk Tadej, vnukinja Suzana; sestre Anka, 

Jožefa, Marija ter Vera, brat Ivan 
in vsi, ki smo ga imeli radi.

Ko bolezen vas je  objela, 
ste srčno si želeli, 
da sami bi še po hiši šli.
A bolezen bila je  nemila, 
vse moči vam je  izpila. 
Zaprli trudne ste oči, 
hvaležni za zglede, ljubezen 
in molitve smo vam vsi!

ZAHVALA

M arija SEM
Bevčova mama iz Luč 

(1914 -  2009)

V dneh, ko se spopadamo z bolečino, se želimo zahvaliti vsem, ki ste jo 
v  življenju spremljali, jo obiskovali v času njene bolezni, jo imeli radi in 
kdajkoli kaj dobrega storili zanjo.
Zahvala velja sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, ki ste nam 
izrekli sožalje, darovali sveče in za svete maše.
Hvala dr. Žunterju in sestri Verici za pomoč v času njene bolezni. 
Posebna zahvala je namenjena gospodoma župnikoma Vikiju Košcu in 
Alojzu Podkrajniku za lep pogrebni obred, pevcem ter gospe Valči Rob
nik za ganljive besede slovesa.
Hvala vsem, ki boste kdaj postali ob njenem grobu, ji prižgali svečko in 
se je spomnili z lepo mislijo in molitvijo.

Vsi njeni
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S i že  odkril, k je  je  A m e rika , R ob i?

P r e s k o č i l  p r v i  k o r a k
Karlo se je zagledal v lepo 

dolgolasko.
“Z njo se ti ne splača uk

varjati,” ga prijateljsko opozori 
znanec. “Fantje pravijo, da je 
še na ples ne spravijo, kaj še
le v posteljo.”

Naslednji dan se spet sre
čata. Karlo je ves nasmejan, 
radoživ in poln ljubezenskih 
ugrizov povratu.

“Kaže, da ti je z njo uspelo?” 
“Imel si povsem prav. Izka

zalo se je, da je ples zad
nje, kar bi ji lahko padlo na 
pamet, da bi počela z ma
no.”

P o r a z ,  k i  o b e t a
Nekateri se vračajo z 

bitk nasmejani, ker so 
zmagali, mnogi, ker se 

niso odvile.

Z d r ž i t e  z a d r ž a n i

V r o č e  d la n i
Na Poletni zGodbi so 

znani glasbeniki prepeva
li, kakor so jim špilali god
beniki. Nekateri poslušal
ci so to komaj pretrpeli.

Pravijo, da je bilo sila 
prijetno za uho, ampak, 
da imajo roke še danes 
rdeče od ploskanja.

Hugo Mušnik

N a  r o b u  o b u p a
Na Poldetovih vratih se po

javi zakonski par.
“K vam sva prišla, ker v naji

nem zakonu precej škriplje,” 
pove mož skrušeno.

“Ne vem, če sta prišla prav. 
Jaz nisem zakonski svetova
lec.”

“Toda, saj ste vi Polde Pold- 
nek?”

“Sem, ampak jaz sem po 
poklicu mizar."

“Saj ravno takšnega, ki zna 
popravljati postelje, potrebu
jeva.”

Nekateri so težki, ker so ta
ko sposobni, da so polni njih 
samih, spet drugi pa so nji
hova protiutež, ker se ne dvi
gujejo nad svoje sposobnosti, 
ker potem bi bili pa res nezno
sni.

A  la h ko  g le d a m , k a j b o š  n a s lika l?

Izn a še l se m  "a irb a g e " za  pešce .

V r a č a  s e  v  f o r m o
Mirko je videti ves izmučen. 

“Zadnjič me je žena v spalnici 
tako zdelala, da sem mislil, da 
v življenju ne bom več sposo
ben seksati,” pove prijatelju. 

“Kako pa je zdaj?”
“Do predsobe si že upam.”

D o b e r  p r i j a t e l j  
n je g o v e  ž e n e

Janez reče svojemu 
najboljšemu prijatelju: 
“Včasih pomislim, da 
imam toliko prijateljev 
samo zaradi družbe 
moje lepe žene.”

Ta se zdrzne: “Kaj? 
Ali si kaj slišal?”

Blenda Tavrl
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NA PRAGU RECESIJE
Janez Bitenc - Ivč, član zgornjesavinjskega konjerejskega društ

va: »Opa, Miškec. Ustavi se. Že mogoče, da imajo zdaj v recesiji v loka
lih manj strank, toda to še ne pomeni, da bodo naju, ki imava skupaj 
šest nog, zdaj pa le sprejeli.«

VEČ GLAV VEČ VE
Janez Potočnik, svetnik občine Rečica ob Savinji (levo): »Le kam

bodo dale tele vremenske spremembe na naši prireditvi Od lipe do 
prangerja?«

Novak Sukalo: »Povej, o kakšnem vremenu se odločava, da ti bom 
lahko pomagal razmišljati.«

PIJ, LE PIJ IN DRUZEGA NALIJ
Ko so izbrali naj kletarja leta 2008 Vojka Fužirja, »Kamenčkov'ga« 

iz Kolovrata (levo), je starešina Brane Pečnik iz Davidovega hrama 
točil v pokal in vzpodbujal: »Pij, le pij, pa druzega nalij.« Sam seje držal 
bolj ob strani, pil vodo in klel prometne zakone, vmes pa molil, var
nost je le prva!
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Portal Savinjske doline

MINI SLOVARČEK:

AB B E- naslov za katoliške duhovnike v Franciji 
SIVAS- mesto v Turčiji, ob reki Kizilirmak 
HIPERBAT- prestavek, neobičajen besedni red 
A LO R A - mesto v Španiji

B r a l k a m  i n  b r a l c e m  

ž e l i m o  l e p o  

p r a z n o v a n j e  d n e v a  

d r ž a v n o s t i !

Uredništvo



M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE
Izdelava termopan stekla, okvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje 

stekla, suho cvetje v steklu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predel
ava starih okenskih kril, fuzija taljenja stekla, www.steklarstvo- 
tamse.com; gsm 031/305-532, faks: 03/839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p„ Savinjska cesta 12,3330 Mozirje.

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041/606-376.

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV - POP TV 
IN A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A - pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.

NEPREMIČNINSKA PISARNA V MOZIRJU VAM 
NUDI STORITVE

Posredovanje pri prodaji, nakupu in najemu, priprava pogodb in iz
vedba postopkov, cenitve in vpis nepremičnin v zemljiško knjigo.

BREMIS D.O.O., Posredovanje pri prometu nepremičnin, Cesta Františka Foita 2, 
Velenje, PE Mozirje, Na trgu 51, Mozirje; Gsm: 051/307-035 ali tel.: 839-56-50. 

POTREBUJETE PESEK ALI GRAMOZ 
Nudimo vam pesek za zidavo, omet, estrihe in beton, drobljenec za 

drenaže ter gramoz za ceste; gsm; 041/651-196.
Terezija Burja s.p., Ter 69 ,3333  Ljubno ob Savinji.

NUDIMO VAM RAZNOVRSTNE STORITVE Z 
MATERIALOM

Centralno ogrevanje: montaža sončnih kolektorjev, toplotnih črpalk, 
peči na biomaso... Vodovod in odtoki: čiščenje odtokov in ostala man
jša hišna popravila. Splošna ključavničarska dela, popravilo strojev 
in različnih naprav. Gsm: 041/354-562 ali 041/354-528, e pošta: 
jmlinar@siol.net.

Pirčk inštalacije, Mlinar Jože s.p., Bočna 58a, Gornji Grad.

PRODAJA KOKOŠI IN PIŠČANCEV  
Nesnice grahaste, rjave in črne ter bele piščance za zakol, proda

mo. Nakup 10 kom. - petelin brezplačno. Živali so redno cepljene, tel. 
03/547-20-70, gsm 041/763-800.

Kmetija Winter, Lopata 55 Celje.

HIDRAVLIČNE GIBLJIVE CEVI 
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmeti

jstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila... Gsm 041/354-505.
SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6 ,3332  Rečica ob Savinji. 

RAČUNOVODSKE STORITVE 
2 meseca brezplačno vodenje, dodatni popusti! 041/429-755.
ASU Suzana Urbanc Renko s.p., Ljubija 95 ,3330  Mozirje.

KERAMIČARSTVO
Želite kvalitetno in estetsko položene ploščice, v dogovorjenem roku 

in po solidni ceni? Pokličite 041/483-692,03/838-81-33 ali kliknite 
www.artus.si

A. Artus, Alojz Fužir, s.p., Varpolje 14,3332 Rečica ob Savinji. 

OBLAGANJE TAL IN STEN 
Opravljamo keramičarska in suhomontažna dela kvalitetno in ugod

no! Več informacij na: 040/520-756 ali 031/297-77.
Oblaganje tal in sten, Ivan Polak s.p., Šentjanž 60 ,3332  Rečica ob Savinji. 

SVETOVALKA ZA ZDRAVO PREHRANO 
Za zdravje in dobro počutje shujšajte 3 do 5 kg mesečno! Priporočam 

Herbalife. Info: 031/642-353.
Marija Jurak Trogar, s.p., Radegunda 57,3330  Mozirje.

_________________________________________________________

STEKLARSTVO M Mozirje
Okvirjanje slik, termopan stekla, namizne plošče, ogledala, varnos

tna stekla, profilna (kopelit) stekla, senčila (žaluzije), predelava star
ih okenskih kril v termopan izvedbo, izbočena nadzorna ogledala (za 
trgovine, lokale), izbočena cestna ogledala... gsm 051/396-269, faks: 
03584-11-49.

Jaka Marolt s.p., Mlinska pot 2a, 3330 Mozirje.

N a p o v e d n ik  d o g o d k o v  n a jd e te  na s tra n i 11.

ŽIVALI -  PRODAM

Prodam teličko, sivo-rjavo, staro en teden, od 
dobre molznice; gsm 031/780-074. 

Prodam telico sivko, staro 1 leto; gsm 031/ 
567-361.

Prodam kobilo poni, črno belo, staro 8 let; 
gsm 041/328-728.

Prodam bikca in teličko sivo-rjave pasme, 
stara 1 in 3 tedne; gsm 041/835-658. 

Prodam bikca sivca, težkega 130 kg, za nad
aljnjo rejo; tel. 584-11-50.

Prodam kozleta; tel. 584-18-03.

Prodam garažna vrata; gsm 031/451-930. 

Prodam silažne bale in dva električna kole
sa za odrasle -  ugodno; gsm 041 /727-861. 

Strešno kritino -  novo, rjavo -  prodam; gsm 
041/783-630.

Prodam gsm telefon -  sony ericson w 200, 
cena 30 eur; gsm 041/364-124. 

Zgornjesavinjske želodce prodam; gsm 041/ 
519-507.

Prodam (2 x nošene) neoprenske ribiške 
hlače + škornje št. 42 -  43; gsm 031/336- 
480.

ŽIVALI -  KUPIM

Kupim teden stare bikce in teličke, mesni tip; 
gsm 031/676-833.

Kupim bikca, mesnate pasme, malega ali 
120 kg težkega; gsm 040/727-552.

Kupim kravo za zakol in bikce terteličke mes
ni tip; gsm 031/533-745,

DRUGO -  KUPIM

Frezo za multikultivator gorenje -  kupim; gsm 
031/695-208.

Kupim skuter, po možnosti gilera runner; gsm 
041/616-463.

VOZILA IN OPREMA

Prodam golf tdi sinhro (4 x 4), let. 1996, ko
vinsko zelen, alu platišča; gsm 041/328- 
728.

Prodam R Clio 1,5 dci extreme, 60 kW, 01/ 
2005, cena po dog.; tel. 839-50-14. 

Prodam R 5, letnik 1993, v voznem stanju, 
neregistriran, 150 eur; gsm 041/783-615. 

Prodam mercedez benz 508, let. 1981; gsm 
041/423-935.

Prodam otroško gorsko kolo, 20 inč, odi. 
ohranjeno, cena 60 eur; gsm 041/364-124. 

Ugodno prodam treking kolo, 24 prestav, kot 
nov; gsm 041/941-892,

DRUGO -  PRODAM KMETIJSKA MEHANIZACIJA
Drva -  bukev, gaber, cepljena, klaftre -  pro
dam; gsm 031/585-735.

Prodam letve in deske za streho; gsm 041/ 
942-169.

Prodam motor za BCS kosilnico (bencin), 
cena 300 eur; gsm 040/723-865.

Prodam hidravlični cepilec drv; gsm 031/ 
568-095.

r a je * '

- Kolesarski vzpon »Pod Reško planino veselo živimo«, 20.6. Organ 
izator: ŠD Marija Reka. Dodatne informacije: Andrej Zagožen, 041 685 
063.

- 28. Gozdni tek Mislinja in 7. Memorialni tek Jožeta Tisnikarja, 20.6. 
Organizator: SK Smuk Mislinja. Dodatne informacije: Slavko Mencinger, 
041 679 096, http://smuk.velenje.cx.

Podatke o planinskih pohodih lahko poiščete na spletni strani 
www.migajznami.si in na spletni strani Planinske zveze Slovenije 
www.pzs.si.

Več informacij o prireditvah na www.migajznami.si, kjer lahko 
tudi vpišete nove prireditve in vadbene programe.
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ALI VA M  O K N A  NE TESN IJO ?
S  p redelavo  sta rih  vezan ih  oken  v te rm o izo lacijsko  
izvedbo b o ste  PR IV A R Č EV A LI! N astavim o tudi okna, 

ki so  p o vešen a  a li s e  ne zap ira jo  kot bi se  m orala!

Ostala ponudba:
- izdelava termopan stekla
- vrtanje
- brušenje
- fazatiranje
- izdelava namiznih plošč
- uokvirjanje slik 
montaža na domu 
kratka čakalna doba

UGODNE CENE 
IN PLAČILNI POGOJI!

ZAVAROVANJE 
W ll ASISTENCO

NOVO VREDNOST

Odločite se za OPA!, edino premoženjsko zavarovanje z dodano poškodovane ali uničene stvari z novo in dva nasveta letno pri
osebno in pravno asistenco ter asistenco doma. Ob izbiri odvetniku-na katero koli temo!
zavarovanja na novo vrednost si namreč zagotovite zamenjavo

ZAVAROVALNICA MARIBOR

A U  Okonina 2, 7/(V
J  3333 Ljubno ob Savinji )

T G L  0 3  8 3 8  11 67

Solarji, ne bodite žalostni, če 
nimate v spričevalu samih 

odličnih ocen.

Niso vedno samo petke tiste 
ki zaslužijo nagrado.

IZDELAVA IN MONTAŽA PVC OKEN, 
VIICIDNIH VRAT, SENČIL, ŽELUZIJ, ROLET..

Pizzerija Četara vabi vse^fepIgjsiS  
šolarje, da se skupaj s 
svojimi starši nagradijo za 
pridno delo v iztekajočem se 
šolskem letu! ^

Č aka jo  vas o d llč i^H zze !

Steklarstvo Benda
BENGLAS d.o.o. [
Loke 33, 3330 Mozirje

aP '
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KBE
OKENSKI SISTEMI



C e lje  -  sk lad išče  
D-Per

Uresničene želje.

Vsem državljanom Slovenije 

voščimo ob Dnevu državnosti, 

2 5 . juniju.

BSH Hišni aparati d.o.o., 
Nazarje


